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Akçansa’nın işinin 
merkezinde ‘Gelecek için 

sorumlu çalışma’ bulunuyor
� Akçansa, tüm iş süreçlerinde çevresel etkinin azaltıl-
masından toplumsal fayda sağlamaya kadar geniş ve kapsamlı
olumlu etki yaratmaya odaklanıyor. Şirket, örnek yaklaşım ve
uygulamalarını ekosistemine de yayarak, sektörün
dönüşümüne destek olmayı amaçlıyor. �Devamı 2’de

Recep Erol Cemal 
Enginyurt’u ağırladı

Yıllardan beri ilçe siyasileri arasında ve ka-
muoyunda polemik konusu olan Büyükçek-

mece adliyesi taşınıyor, taşınacak,
Beylikdüzüne mi yoksa Esenyurta mı gide-
cek tartışmalarına rağmen en sonunda ad-
liye için yer bulunduğu ve o yerin Beykent
mevkisinde bulunan bir alışveriş merkezi

olduğu iddia ediliyor

“KİRAYA TAŞINIYOR”
Büyükçekmece’nin kanayan yarası haline
gelen ve yıllardır bir kısmı kirada, bir kısmı ise
depreme dayanaksız iş hanında, diğer bir bö-
lümüde başka bir yerde parça pörçük üç bi-
nada adalet dağıtan Büyükçekmece
adliyelerinin bir yerde toplanacağı ve o yerin

ise eski bir alışveriş merkezi olduğu iddia edi-
liyor. Söylenen iddiaya göre şimdi büyük bir
tadilatta bulunan ve çalışmaların son sürat
devam ettiği bu alışveriş merkezi yap işlet
devret modeliyle 29 yıllığına adalet bakanlı-
ğına kiraya verildiği iddia ediliyor. 5’TE
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�� CHP İstanbul Milletvekilleri ve ilçe başkanları, CHP Bü-
yükçekmece’ye destek için Büyükçekmece Adliyesi’nde Büyük-
çekmece İlçe Başkanlığının 23 Haziran seçimleri öncesi
çadırlarına yapılan saldırı sebebiyle açılan davanın duruşma-
sında bir araya geldiler. Devamı 3’te

Büyükçekmece Belediyesi’nin
34 yıllık logosu değişiyor!
� Büyükçekmece Belediye Meclisi’nin Ekim
ayı birinci oturumu Belediye Başkanı Dr.
Hasan Akgün Başkanlığında gerçekleşti. Gün-
dem maddelerinin görüşülüp karara bağlandığı
Meclis toplantısında belediyenin yeni logo tasa-
rımı da Meclis’e sunuldu. �Devamı 7’de

Çatalca Belediyesi Ekim 
2021 Meclis Toplantısı Birinci

Birleşimini Gerçekleştirildi

� Esenyurt Belediye Başkanı
Kemal Deniz Bozkurt, Başkale ve
Çaldıran’da esnaf ve vatandaşları
ziyaret etti. Başkan Bozkurt, incele-
melerinin ardından ‘geçmiş olsun’
dileklerini ilettiği selzedelere, 2 tır
yaşam malzemesi desteğinde bu-
lundu. Çatalca’da ise Başkan
Mesut Üner, Kaymakamlık, Sivil
Toplum Kuruluşları ve Çatalca hal-
kıyla birlikte Kastamonu’da yangın
ve sel baskınlarından etkilenen
halka yardım tırı gönderilmesine
katkıda bulundu. Devamı 6’da

PİRZOLA - TANDIR - KİLO ET

Büyükçekmece’de yeni bir tat,
damaklarınızda kalıcı bir lezzet

Adres: Mimarsinan Merkez
Mah. E-5 Karayolu üzeri No: 68

Büyükçekmece / İstanbul 
Tel: 0 (212) 883 00 12

GSM: 0 (536) 977 62 62

CHP’liler Adliyede Buluştu!

ESENYURT BELEDİYESİ’NDEN 
İLÇEYE 6 YENİ OTOPARK
Esenyurt Belediyesi, 22 bin metrekarelik alanı oto-
parka dönüştürdü. Toplam 500 araç kapasiteli 6 yeni
otoparkın hizmete açılmasıyla, araç parkı yüzünden sı-
kıntı yaşayan Esenyurtlular nefes aldı. DEVAMI 4’TE

O AVM 
Büyükçekmece
Adliyesi mi 
Oluyor?

VAN VE KASTAMONU’YA GÖNÜL KÖPRÜSÜ

EKİM AYI BELEDİYE
MECLİSLERİ YAPILDI

� Çatalca Belediye Meclisi Ekim Ayı
2021 Yılı Toplantısının 1. Birleşimi
04.10.2021 Pazartesi günü saat 11.00’de
Belediye Başkanı Mesut Üner Başkanlı-
ğında Çatalca Belediyesi Meclis Salo-
nunda gerçekleşti. �Devamı 7’de

BAŞKAN VOLKAN YILMAZ: HİZMET
KONUSUNDA YARIŞAMAYIP KAMUOYUNDA

TARTIŞMA YARATIYORSUNUZ
� Silivri Belediye
Meclisi’nin Ekim ayı
meclis toplantısında
açıklamalarda bulunan
Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz, geçtiği-
miz günlerde CHP Si-
livri İlçe Başkanı ve
CHP’li meclis üyeleri-
nin düzenlediği basın
toplantısında yapılan it-
hamları değerlendirdi.
�Devamı 7’de

� Beylikdüzü Belediyesi Ekim ayı
Meclis Toplantısı’nın 1. Birleşim 1. Otu-
rumu, Belediye Başkanı Mehmet Murat
Çalık başkanlığında Beylikdüzü Atatürk
Kültür ve Sanat Merkezi Trakya Salo-
nu’nda gerçekleşti. �Devamı 7’de

BEYLİKDÜZÜ BELEDİYESİ
EKİM AYI MECLİSİ TOPLANDI

BAŞKAN MESUT
ÜNER’DEN
ÇATALCA’YA BİR
MÜJDE DAHA

� Çatalca’ya kazandırdığı projelerle ilçeye adeta
altın çağını yaşatan Başkan Mesut Üner, Çatal-
ca’ya bir proje daha kazandırmanın haklı gururunu
yaşıyor. Çanakça Sosyal Tesislerini tamamlayıp,

ilçe halkına teslim etmenin bugünlerde sevincini
yaşayan Başkan Mesut Üner, yeni bir projenin
onayladığının ve ihale aşamasına geldiğinin müj-
desini ilçe halkına duyurdu. DEVAMI 6’DA

Sıtkı Usta Gerdan Et Restorant

AÇILDI…
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BAŞKAN MESUT ÜNER’DEN ÇOK ÖZEL HİZMET
Çatalca’da göreve gelir gelmez az za-

manda çok önemli projeler kazandırma-
sıyla, makamından çok sahada halkın
arasında olmasıyla ve ilçeye kazandırdığı
proje şantiyelerinde bulunmasıyla sadece
Çatalca’da değil tüm bölge halkının takdirini
ve alkışını alan Başkan Mesut Üner, çok
özel bir hizmetle daha yine gönüllerde taht
kurdu.

İlçeye kazandırılan bu çok özel hiz-
metle, özel birey çocuklar ve aileleri ol-
dukça mutlu oldular. 

Önceki dönemde Çatalca’ya İBB tarafın-
dan kazandırılan Kiptaş konutları mevki-
inde Kaymakamlık ve Belediye Başkanı
konutu olarak tahsis

edilen iki bina, Başkan Mesut Üner girişim-
leriyle dönemin Çatalca Kaymakamı şim-
diki Nevşehir Valisi İnci Sezer Becel ile de
görüşülerek bu binalardan feragat edildi ve
ilçedeki özel bireylere kazandırıldı.

İki binada Rampa, Yangın Merdiveni, Tel
Çit, Lavabo alanlarına tutamaç, Mutfak,
Camlara Demir Korkuluklar yapılıp, Milli
Eğitim Bakanlığı onayı da alındı ve Özel Ça-
talca Özel Eğitim ve Rehabilitasyon Merkezi
Başkan Mesut Üner tarafından ilçe halkının
hizmetine kazandırıldı. Kurumda dört eği-

tim programı bulunuyor. Bu programlar Zi-
hinsel Engelli Bireyler Destek Eğitim Prog-
ramı, Yaygın Gelişimsel Bozukluklar Destek
Eğitim Programı, Özel Öğrenme Güçlüğü
Destek Eğitim Programı ve Bedensel Engelli
Bireyler Destek Eğitim Programlarıyla ba-
şarıyla çalışmalarına devam ediyor. Eğitim-
ler Bireysel ve Grup Eğitimleri şeklinde
devam ediyor. Üç adet bireysel sınıf, üç adet
grup eğitimi sınıfı, bir adette iki öğrenci
kapasiteli fizyoterapi sınıfı mevcut. Aynı za-
manda hem öğrenci hem de velilere ‘’Psiko-

lojik destek’’ ve ‘’Aile eğitimi’’ programları
uygulanıyor.

Bu değerli ve özel hizmetle ilgili açıkla-
malarda bulunan Başkan Mesut Üner; ‘’ÇA-
TALCA’MIZIN DÖRT BİR YANINDA HİZMET
DOKUNUŞLARIMIZA DEVAM EDİYORUZ. ÇA-
TALCA BELEDİYESİ ÖZEL EĞİTİM VE REHA-
BİLİTASYON MERKEZİMİZ İLÇEMİZE HAYIRLI
OLSUN. Çatalca’mızda engelli kardeşlerimiz
ve Aileleri asla yalnız yürümeyecek. Unut-
mayalım ki hepimiz bir engelli adayıyız. Kip-
taş konutları yapıldığı dönemde,
Kaymakamlık ve Belediye Başkanı konutu
olarak tahsis edilen 2 binada Rampa, Yangın
Merdiveni, Tel Çit, Lavabo alanlarına tuta-
maç, Mutfak, Camlara Demir Korkuluklar ya-
pılıp, Milli Eğitim Bakanlığı onayı da alınarak,
Özel Çatalca Özel Eğitim ve Rehabilitasyon
Merkezini ilçe halkımızın hizmetine kazan-
dırdık. Çatalca’mıza hayırlı uğurlu olsun. An
itibariyle; Bireysel Eğitim Sınıflarımız, Grup
Eğitim Odalarımız, Fizyoterapist Odalarımız
ve Psikolog Görüşme Odalarımızda İki Özel
Eğitim Alanı Öğretmenimiz, İki Psikoloğu-
muz ve İki Fizyoterapistimizle Çatalca’mız-
daki özel birey kardeşlerimiz ve ailelerinin
zorlu hayat yollarında kendilerini yalnız bı-
rakmıyoruz. Düzenli olarak özel servis araç-
larımızla evlerinden alıp, tekrar evlerine
ulaşımını sağlıyoruz. Hayırlı olsun.’’ dedi.

Recep Erol Cemal Enginyurt’u ağırladı
Büyükçekmece siyaset ve STK temsilcilerinin önde gelen isimlerinden SMMM Recep Erol TBMM
renkli isimlerinden Demokrat Parti Ordu Milletvekili Cemal Enginyurt’u Büyükçekmece’de ağırladı

MHP’den ayrılarak Demokrat
Parti’ye geçen TBMM’nin sivri dilli
Milltvekillerinden Ordu Milletvekili
Cemal Enginyurt, Büyükçekmece’de
Recep Erol’un misafiri oldu. Önceki
gün akşam yemeğinde Enginyurt’u
ağırlayan Erol, Sn. Vekilimizle bizim
dostluğumuz çok eskiye dayanır.
Sağolsun bölgemize geldiğinde bize
uğramadan, halimizi hatırımızı sor-

madan etmez. Bu akşamda bu
manada bir arada olduğumuz için
çok mutlu olduk kendisine teşekkür
ediyorum dedi.

Ülke ve bölge gündemine dair
sohbet ortamında gerçekleşen
yemeğe , Büyükçekmece Tarım
Kredi Kooperatif başkanı Mesut Yıl-
maz ve  yönetim kurulu üyesi
Sinan Yavuz’da eşlik ettiler.

Akçansa’nın işinin merkezinde 
‘Gelecek için sorumlu çalışma’ bulunuyor
Akçansa, tüm iş süreçlerinde çevresel etkinin azaltılmasından toplumsal fayda sağlamaya kadar geniş ve kapsamlı olumlu etki yarat-
maya odaklanıyor. Şirket, örnek yaklaşım ve uygulamalarını ekosistemine de yayarak, sektörün dönüşümüne destek olmayı amaçlıyor

Akçansa, son 10 yıldır, en az finansal
performans kadar ekolojik ve sosyal he-
defleri iş stratejisine entegre etmeye
özen gösteriyor ve işinin kaynağında ‘ge-
lecek için sorumlu çalışma’ yaklaşımına
yer veriyor. 

Şirket, aynı zamanda, sürdürülebilir-
lik anlayışının, değer zincirinin tüm hal-
kalarına yayılmasını teşvik ederek,
çevresel etkinin azaltılmasından toplum-
sal fayda sağlamaya kadar geniş ve kap-
samlı olumlu etki yaratmaya
odaklanıyor. 

Akçansa üretim aşamalarında aldığı
enerji verimliği tedbirleri ve üretimde
daha fazla oranda alternatif yakıt, biyo-
kütle kullanımı gibi uygulamalarıyla kar-
bon emisyonunu 2017’den bu yana
yüzde 24 azalttı. 

Dijital odaklı enerji verimliliği proje-
leri ile de yüzde 64 enerji tasarrufu sağ-
ladı. 2014-2020 yılları arasında arıtma
çamurundan toplam 300.000 tondan
fazla CO2 oluşmasını engellemeyi başar-
dıklarının altını çizen Akçansa Genel
Müdürü M.Zeki Kanadıkırık; “Fosil
yakıt kullanımını azaltarak, potansiyel al-
ternatif kaynakları olabildiğince ekono-
miye geri kazandırmayı hedefliyoruz.
Rüzgâr ve atık ısıdan elde ettiğimiz
enerji ile üretimdeki toplam enerji ihtiya-
cımızın yüzde 14’ünü karşılıyoruz. Tüm
fabrikalarımızda ortalama 500 bin ton/yıl
üzerinde atığın geri kazanımını sağlıyo-
ruz. Sektör ortalamasının çok üzerindeki

alternatif yakıt kullanım oranımızla kar-
bon emisyonunun iklim üzerindeki olum-
suz etkilerini bertaraf etmek için
üzerimize düşen sorumluluğu yerine geti-
riyoruz. Sadece Büyükçekmece Fabrika-
mız ile son 5 yılda 1.000.000 ton atığı
ekonomimize geri kazandırarak, İstan-
bul’un atık sorununa çözüm ortağı olduk.
Yaptığımız kamu iş birlikleri sayesinde
(İSTAÇ, İSKİ ve İBB) İstanbul’un hem
denizden hem karadan çıkan atıklarını
Büyükçekmece fabrikamızda enerjiye
dönüştürüyoruz” dedi.

‘İyi bir komşu olmak’ öncelikli hedefler
arasında…

Akçansa, çalışanlarından müşterile-
rine, bayilerinden yöre halkına kadar do-
kunduğu tüm kesimlerle şeffaf iletişim
kurmaya büyük önem veriyor. M.Zeki Ka-
nadıkırık, “Faaliyet gösterdiğimiz bölge-
lerdeki halkın ihtiyaçlarını önemsiyor, ‘iyi
bir komşu olmak’ hedefiyle yakın ilişki
kurmaya özen gösteriyoruz. Bir parçası ol-
duğumuz toplumun yaşam kalitesini yük-
seltmek, daha güvenli, refah dolu bir
dünya oluşumuna katkı sağlamak ama-
cıyla projeler geliştiriyoruz” diye konuştu.

Çevreye saygı en büyük önceliğimiz
Büyükçekmece Fabrikası’nda çevresel

etkiyi en az düzeyde tutmak için her türlü
tedbiri hassasiyetle aldıklarını belirten Ka-
nadıkırık şunları söyledi; “Gerek insan ge-
rekse çevre sağlığı ve güvenliği için ihtiyaç
duyulan tüm denetim ve kontrolleri, yasa-
lara tam uyumun da ötesine taşıyarak sü-
rekli ve düzenli olarak gerçekleştiriyoruz.
Green Plant Projesi kapsamında tesisimizin
görsel ve akustik etkilerinin azaltılması, toz-
suzlaştırma performansının geliştirilmesi ve
sosyal çevreyle entegrasyonunun geliştiril-
mesini hedefledik. Bu kapsamda yapıların
kaplamalarını yeniledik, fabrika içi peyzaj
çalışmaları ve ağaçlandırmayı yaptık. 42.000
m2’lik hammadde stok sahasını kaldırarak,
içinde yapay bir göletin de yer aldığı ağaç-
landırma, çimlendirme projesini uyguladık”. 

Büyükçekmece’de 1967 yılında kuru-
lan fabrika ile şu anda 5.000 kişinin yaşa-
mına dokunduklarının altını çizen
Kanadıkırık: “Fabrikamız, çevre konu-
sundaki hassasiyetini Türkiye’de bir ilk
olan ISO 14001 Çevre Yönetim Sistemi
Belgesi ve İstanbul Sanayi Odası’ndan
kazandığı Çevre Ödülü ile kanıtladı.
Bugün içinde 80 dönüm peyzaj ve yeşil-
lendirme çalışması yaptığımız, şu an iti-
bariyle 1500 adet ağaca ulaştığımız yeşil
alan, 500 m2 su havzasına sahip ekolojik
gölet var. Yarattığımız istihdam ile böl-
geye olumlu katkılar sağlarken, fabrika-
mız çevresindeki paydaşlarımızın sosyal
ve kültürel çalışmalarına da destek olu-
yoruz. Hem çevremize hem de bölgeye
yatırım yapıyoruz, yapmaya devam ede-
ceğiz” diye konuştu.

ESENYURT’TA, 22 SURİYELİ
ÜLKELERİNE GERİ DÖNDÜ

Esenyurt Belediyesi, ‘Gönüllü Geri
Dönüş’ projesi kapsamında ülkelerine dön-
mek isteyen 22 Suriyeliyi sınıra gönderdi.

Ülkelerine dönmek isteyen Suriyeliler
ile çalışma yürüten Esenyurt Belediyesi bu
kapsamda organizasyon düzenlemeye
devam ediyor. Gönüllü Geri Dönüş projesi
kapsamında başvuru yapan 11’i yetişkin
11’i çocuk olmak üzere 22 Suriyeli, oto-
büsle sınır bölgelerine gönderildi. Hatay
ve Kilis’teki sınır kapılarına gönderilen Su-
riyeliler için uğurlama töreni düzenlendi.
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz
Bozkurt tarafından uğurlanan Suriyeliler;
Halep, Şam, İdlip ve Afrin’e geçecek. Uğur-
lama sırasında konuşan Başkan Bozkurt,
“Bugün Türkiye'de yaşanan Suriyelilerin
göç meselesi de yine geçmişin bir sonucu.
Bundan sonraki süreçlerde de yine Ana-
dolu coğrafyasının o engin konukseverli-
ğini yine göstermeye devam edeceğiz.
Tabii her konuğun bir de gidiş süreci var-
dır. Gidiş süreci olmalıdır. Zira insan en çok
evinde, vatanında rahat eder. En çok orada
kendini özgür hisseder. Biz de bu anlamda
vatanlarına dönmek isteyen Suriyeli kar-
deşlerimize yardımcı olmak için uzun sü-
redir kampanyalar yapıyoruz.
Pandemiden önce çok hızlı bir süreçte bu
yapılıyordu. Hem pandemi koşulları hem
Suriye'deki güvenlik koşulları sorun ol-

maya başlayınca geri dönüş açısından
durdurmuştuk bunu. Şimdi koşullar biraz
daha uygunlaştığı ve Esenyurt'taki Suriyeli
ve yabancı uyruklu sayısı çokça arttığı için
biz de vatandaşlara tekrar bir duyuruda
bulunduk. Memleketlerine dönmek iste-
yenlerin taleplerini aldık, alıyoruz, almaya
devam edeceğiz ve bu Suriyeli kardeşleri-
mizi ülkelerine geri göndermek için orga-
nizasyon yapacağız. Yaptığımız işlem şu:
Onların taleplerini aldıktan sonra gerekli
işlemler belediyemiz personeli tarafından
yapılıyor ve onların ulaşımı için de gerekli
organizasyonlarını hatta iaşelerini, ye-
meklerini de sağlayarak güvenli bölgeye
kadar Esenyurt Belediyesi güvencesinde
ve onun finansmanında gönderiyoruz. Bu
kapsamda da yine pandemiden sonra ilk
kafile olan bu kafilede 22 kişilik bir aile
var. Bu aileler inşallah güvenle kendi ülke-
lerine gidecekler. Biraz daha ortam yumu-
şayınca biz kendileriyle de irtibatta
olacağız. Onlara has bir şekilde burada
ağırladık mı ağırlamadık mı diye soraca-
ğız. Hem de daha sonra iki ülke arasında
belki onların köprü olmasını sağlayacağız.
Bu organizasyonla birlikte şimdiye kadar
7 bin 500 civarında Suriyeli vatandaşın ül-
kesine geri dönüşünü Esenyurt Belediyesi
bütçesinden ve organizasyondan sağlamış
olduk” diye konuştu.

SİLİVRİ BELEDİYESİ YENİ DÖNEMDE
3 BİN 500 DÖNÜM YER EKECEK

Geçtiğimiz dönemde 2 bin 500 dönüm
belediye arazisinde zirai faaliyet yaparak elde
ettiği ürünlerle yerel üreticileri ve
ihtiyaç sahiplerini destekleyen
Silivri Belediyesi, yeni
dönemde 3 bin 500 dönüm
arazide tarımsal üretim
yapmak için hazırlıklara
başladı.

Kendi arazilerinde
ürettiği ürünlerle hem
bölgede üretim yapan küçük ve
orta ölçekli üreticilere hem de ihtiyaç
sahibi dar gelirli vatandaşlara destek olan ve
tüm Türkiye’de dikkatleri üzerine çeken
Silivri Belediyesi, çalışmalarına yeni dönemde

de devam ediyor. Geçtiğimiz dönemde 2 bin
500 dönüm belediye arazisinde zirai faaliyet

yaparak bölge üreticilerine bir yılda
7 milyon TL’lik bir destek

sağlayan Silivri Belediyesi,
bu yıl 3 bin 500 dönüm
arazide tarımsal üretim
yapmak için hazırlıklara
başladı. Tarımsal

Hizmetler Müdürlüğü mar-
ifeti ile yapılan çalışmalar ile

desteklerin yanı sıra; Silivri’de
yerli ve milli tohum kullanımının

yaygınlaştırılması ve başta aromatik bitki,
sebze ve meyve olmak üzere ürün çeşitliliğinin
artırılması da hedefleniyor. 
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Esenyurt Belediyesi’nin ‘Yangın
Kurtarma’ servisinde görevli personel-
ler, İBB İtfaiyesi’nden yangına karşı
teorik ve uygulamalı eğitim aldı. Ekip-
ler,  Zabıta Müdürlüğünün bahçe-
sinde gerçekleştirilen yangın tatbikatı
ile eğitimlerini tamamladı.

Esenyurt Belediyesi’nin afetlere
karşı hazırlıkları devam ediyor. Esen-
yurt Belediye Başkanı Kemal Deniz
Bozkurt’un talimatıyla, ‘Mahalle Afet
Gönüllüleri’ projesi başlamıştı. Esen-
yurt’ta meydana gelebilecek tüm
doğal afetlere karşı hazırlıklarına
devam Zabıta Müdürlüğü bünyesin-
deki Sivil Savunma Amirliği, Yangın
Kurtarma servisinde görevli personel-
ler, olası yangınlara karşı eğitimler
aldı. Ekipler, İtfaiye Daire Başkanlığı
eğitmenleri tarafından verilen üç gün-
lük teorik ve uygulamalı eğitimlerini
tamamladı.

Eğitimlerin birinci ve ikinci gün-
leri teorik, üçüncü günü ise uygula-
malı yapıldığını aktaran Sivil Savunma
Amirliği Personeli Özgür Subaşı, eği-
timlerin ardından yangın servisinde
görevli olan personellerin yangına
karşı daha bilinçli ve profesyonel yak-
laşacaklarını ifade etti. Subaşı,  “Bu
eğitimlerde; olası bir yangında doğru
müdahale tarzları nelerdir, yangına
karşı ne tedbirler alınır, yangın mey-
dana geldiği zaman nasıl müdahale
edilir… Bu konularda eğitim verildi.
Üçüncü gün de uygulamalı bir eğitim
yapıldı. Uygulamalı eğitimde de yan-
gına nasıl yaklaşılacağı; hangi açıdan,
doğru duruş nasıldır, bunlar anlatıldı.
Uygulamalı eğitim de tamamlandık-
tan sonra tamamlanmış oldu. Ben ina-
nıyorum ki eğitim alan personelimiz
yangınlara daha bilinçli ve profesyonel
olarak yaklaşacak” diye konuştu.

ESENYURT’TA AFETLERE
KARŞI HAZIRLIKLAR

DEVAM EDİYOR

CHP İstanbul Milletvekilleri ve ilçe başkanları, CHP Büyükçekmece’ye destek için Bü-
yükçekmece Adliyesi’nde Büyükçekmece İlçe Başkanlığının 23 Haziran seçimleri ön-
cesi çadırlarına yapılan saldırı sebebiyle açılan davanın duruşmasında bir araya geldiler

23 Haziran 2019’da gerçekle-
şen ikinci İBB seçim çalışmaları sı-
rasında Büyükçekmece sahilinde
kurulan CHP Büyükçekmece’nin ça-
dırına ve standında yönelik saldırı-
ların ilk duruşması gerçekleşti. 

Büyükçekmece Adliyesinin 19
Mayıs mahallesinde bulunan ek
hizmet binasındaki duruşmaya
CHP İstanbul Milletvekilleri ve ilçe
başkanları, CHP Büyükçekmece ilçe
başkanı Hüseyin Remzi Gökbulak
ve yönetimine destek için yoğun
bir katılım gösterdiler.

Gökbulak: Adaletin tecelli ede-
ceğine inanıyorum.

Yaşanan olay hakkında Gazete-
mize açıklamada bulunan CHP Bü-
yükçekmece ilçe başkanı Hüseyin
Remzi Gökbulak, 23 Haziran 2019
da gerçekleştirilen 2. İBB Başkanlığı
Seçimlerinden önce Cumhuriyet
Halk Partisi Büyükçekmece İlçe
Başkanlığımızca  propaganda
amaçlı olarak kurulan Çadırımıza
30 Mayıs 2019 tarihinde saldırı dü-
zelenmiş, çadırımıza, propaganda
malzemelerimize zarar verilmiş ve
partililerimiz darp edilmiştir. Bugün
bu davanın ilk duruşması gerçek-
leşti. Adaletin tecelli edeceğine ina-
nıyorum dedi.

Başkan Gökbulak, bu süreçte
kendilerini yalnız bırakmayan parti-

lilere teşekkürlerini ileterek, Vakaya
ilişkin Büyükçekmece 6. Asliye
Ceza Mahkemesinde görülmeye
başlanan davada desteklerini esir-
gemeyen ve bizleri yalnız bırakma-
yan İl Başkanımız Canan
Kaftancıoğlu’na, Milletvekillerimiz
Zeynel Emre’ye, Özgür Karabat’a,
Ali Şeker’e, Sibel Özdemir’e, ve
şehir dışında oldukları için arayarak
desteklerini bildiren Turan Aydo-
ğan’a, Emine Gülizar Emecan’a, Be-
lediye Başkanımız Dr. Hasan
Akgün’e,İl Yöneticilerimiz Görkem
Güneş’e, İl Disiplin Kurulu üyeleri-
miz İsmail Emre Telci’ye, Burcu Ay-
dın’a, Adil Çiftçi’ye ve Aslıhan

Sağlık’a, Başakşehir İlçe Başkanımız
Deniz Bakır’a , Küçükçekmece İlçe
Başkanımız Turgay Özcan’a, Avcılar
İlçe Başkanımız Erdal Nas’a, Arna-
vutköy İlçe Başkanımız Özlem Kut-
bay’a, Çatalca İlçe Başkanımız
Mehmet Çoban’a, Silivri İlçe Başka-
nımız  Berker Esen’e, Beylikdüzü
İlçe Başkanımız Taşkın Özer’e ,
Esenyurt İlçe Başkanı Hüseyin Er-
gin’e, Bağcılar İlçe Başkanı Murat
İmrek’e, şehir dışında oldukları için
arayarak destek veren Güngören
İlçe Başkanımız Temel Akkoç’a,
Bahçelievler İlçe Başkanımız Özgür
Çelik’e, Siyasi İşlerden Sorumlu Bü-
yükçrkmece Belediye Başkan Yar-

dımcımız Eray Kömürcüoğlu’na, Be-
lediye Meclis Grup Başkan Vekili-
miz Ahmet Şahin’e, Belediye Meclis
üyelerimiz Hakan Çebi’ye, Eren Sa-
vaş’a, Rıza Can Özdemir’e, Kerim
Menteşoğlu’na, Gülcan Tekdemir
Demirkan’a, Tuncay Tuna’ya, Gülde-
ren Başkan’a, Nevzat Sezen’e, Ba-
şakşehir İlçe Yöneticimiz Cenk
Söbe’ye ,Kadın Kolumuza, Anaka-
deme Yöneticilerimize , Gençlik Ko-
lumuza Mahalle Başkanlarımıza ve
parti üyelerimize teşekkür ederim
dedi.

Öte yandan ilki görülen davanın
ikinci duruşması 17 Mart 2022 tari-
hine ertelendi.

Büyükçekmeceli çocukların
bisiklet yarışı nefesleri kesti

Avrupa Hareketlilik Haftası kapsa-
mında Büyükçekmece Belediyesi’nce ‘’22
Eylül Arabasız Gün’’ etkinlikleri düzen-
lendi.

Araç trafiğine kapatılan yolda coşku
ve heyecanla yarışan çocukların bisiklet ya-
rışına Büyükçekmeceli aileler büyük ilgi
gösterdi.

Çocuklar için sağlıklı ve güvenli hare-
keti destekleyen Büyükçekmece Belediye-
si’nin düzenlediği bisiklet yarışına
toplamda 2 kategoride 32 çocuk katıldı.
Yarışmada birinci yarışmacılara bisiklet,
ikinci ve üçüncü yarışmacılara bisiklet
ekipmanları hediye edildi. Yarışmacılara

madalya ve ödüllerini Büyükçekmece Be-
lediye Başkan Yardımcısı Adem Yazır ve
Dış İlişkiler Müdürü Uğur Şener takdim
etti.

Dereceye giren sporcular
12-13-14 yaş kategorisinde dereceye

giren sporcular sırasıyla şu şekilde:
1.Barkın Anar
2.Ali Efe Erdekli
3.Ceren Öztürk
9-10-11 yaş kategorisinde dereceye

giren sporcular sırasıyla şu şekilde:
1.Mehmet Arda Okur
2.Toprak Ereke
3.Yiğit Paşa Bakırezer

CHP’liler 
Adliyede 
Buluştu!

‘SÜSLÜ KADINLAR’ BEYLİKDÜZÜ’NDE PEDAL ÇEVİRDİ 
Beylikdüzü’ndeki kadınlar, bisiklet kul-

lanımının artması ve kadın hakları konusunda
farkındalık oluşması amacıyla ‘Süslü Kadınlar
Bisiklet Turu’ etkinliğinde bir araya geldi. Bey-
likdüzü Belediyesi’nin desteğiyle “Dünya Otomo-
bilsiz Kentler Günü” nde gerçekleşen etkinlik 151
şehir ve 30 ülkede eş zamanlı olarak düzenlendi.

30 ülke ve 151 şehirde bisiklet kullanımını artır-
mak ve bisiklet kullanıcıları için güvenli ulaşım
altyapısının oluşturulmasına dikkat çekmek
amacıyla bu yıl dokuzuncusu düzenlenen ‘Süslü
Kadınlar Bisiklet Turu’nun Beylikdüzü ayağı,
Yaşam Vadisi’nde gerçekleşti. Beylikdüzü
Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen organiza-
syonda gönüllü kadınlar etkinliğe, süsledikleri
bisikletlerle destek verdi. Etkinlik kapsamında
konuşma yapan Beylikdüzü Belediyesi Meclis
1.Başkanvekili Serdal Mumcu katılan herkese
teşekkür ederek, Beylikdüzü Süslü Kadınlar Bisik-
let Turu Organizatörü Özgen Kaplan’a çiçek
takdim etti. Beylikdüzü’ndeki bisiklet parkurunun

9 bin metreye çıkacağını ve önceliğin her zaman
yaşanabilir bir kent oluşturmak olduğunu belirten
Serdal Mumcu, “Kadınlar bulunduğu her ortamda
fark yaratıyor. Bizler Beylikdüzü’nde bu anlamda

da farklıyız. Kentimizde mevcut 6 bin metre olan
bisiklet sürüş parkurumuz yakında 9 bin metreye
çıkacak. Beylikdüzü’nde bisiklet yollarımızla bi-
zlerde fark yaratmaya devam ediyoruz. Bundan

sonraki süreçte de bunu daha ileriye taşıyacağız.
Bu anlamda yaşanabilir kentler oluşturmak bizim
birinci önceliğimiz. Beylikdüzü olarak İstanbul’da
her daim fark yaratmaya devam ediyoruz.” şek-
linde konuştu. 

Etkinliği düzenlemenin bir amacının da bisikletin
günlük hayatın bir parçası olmasına dikkat çekmek
olduğunu belirten Özgen Kaplan ise, “Turumuz bu yıl
yaklaşık 150 şehir ve 30 ülkede eş zamanlı olarak
bağımsız gönüllü kadınlar tarafından gerçekleştirildi.
Bisikletin günlük hayatın bir parçası olmasına dikkat
çekmek amacıyla düzenlediğimiz ‘Süslü Kadınlar
Bisiklet Turu’ kadınların toplumda daha fazla
görünürlüğünü sağlamak, kendilerini temsil etmeler-
ine fırsat vermek ve güvenli bisiklet sürmeye ilişkin
altyapı talebini pekiştirmek istiyoruz. Kadın kork-
madan yollarda olmalı, toplumun her alanında var ol-
malı. Kadın ve erkeklerin bu toplumda aynı haklara,
yükümlülüklere sahip olduğunu ve her alanda kendi-
lerini özgürce ifade etme hakları olduğunu bir kez
daha hatırlatmak istiyoruz.” dedi.

İSTANBUL’DA SPORUN VE SPORCUNUN MERKEZİ ÇATALCA
Geçtiğimiz haftalarda İlyas Demiroğlu

Güreş Salonunun açılışını yapan, yapımı
devam eden spor adası projesinin en
önemli etaplarından biri olan kapalı spor
salonunun temelini atan ve kapalı havuz
açılışı için gün sayan Başkan Mesut
ÜNER, her yıl Ekim ayının ilk haftası tüm
yurtta kutlanan ‘’Amatör Spor Haftası’’ et-
kinlikleri kapsamında Çatalca Gençlik
Spor Müdürlüğü etkinliklerinde Çatalca
Belediyespor’lu sporcularıyla adeta gövde
gösterisi yaptı. 

Kaymakam Erdoğan Turan ERMİŞ,

Belediye Başkanı Mesut ÜNER, Gençlik
ve Spor Müdürü Umut ŞENOL, İlçe Milli
Eğitim Müdürü Tayfun ÖZYOLCU
ve Çatalcaspor Başkanı ve Ça-
talca Amatör Spor Kulüple-
rini Destekleme Derneği
Başkanı Hasan
GÖKÇE’nin katıldığı et-
kinlik programı, Cum-
huriyet Meydanında
sporcuların toplanma-
sıyla başladı. Cumhuri-
yet Meydanında
toplanan sporcular, et-
kinliğin gerçekleşeceği
İTO Ortaokulu Kapalı
Spor Salonuna kadar kor-
tej yürüyüşü gerçekleştirdi. 

Spor salonunda saygı du-
ruşu ve istiklal marşımızın ardın-
dan, günün anlam ve önemine dikkat
çekmek üzere protokol konuşmaları ger-
çekleşti. Yapılan konuşmalarının ardından
Çatalca Belediyespor’lu sporcular gösteri

müsabakaları gerçekleştirdi.
Gerçekleşen etkinlikler sonrası açıkla-

malarda bulunan Başkan Mesut
Üner; ‘’Her yıl Ekim ayının ilk

haftası (4-10 Ekim) tüm
yurtta kutlanan Amatör

Spor Haftası etkinlikleri
kapsamında, Çatalca
Gençlik Spor Müdür-
lüğümüzün progra-
mına Çatalca
Belediyespor’lu spor-
cularımızda katılım
sağladı. 74975 nü-

fuslu Çatalca’mızda,
futbol, basketbol, vo-

leybol, hentbol, karate,
güreş, yüzme, masa tenisi,

pilates, sabah sporu, bocce,
zumba, kadın futbol ve okçuluk

sporlarında an itibariyle akademimizde
14 farklı spor dalında, 18 Antrenör ve
3000’e yakın sporcumuzla ilçe ve ülke spo-
runa destek olmaya devam ediyoruz.’’ dedi.
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ESENYURT BELEDİYESİ’NDEN 
İLÇEYE 6 YENİ OTOPARK

Esenyurt Belediyesi, 22 bin metrekarelik alanı otoparka dönüştürdü. Toplam 500 araç kapasiteli
6 yeni otoparkın hizmete açılmasıyla, araç parkı yüzünden sıkıntı yaşayan Esenyurtlular nefes aldı

E senyurt Belediyesi, 22 bin metre-
karelik alanı otoparka dönüş-
türdü. Toplam 500 araç

kapasiteli 6 yeni otoparkın hizmete açıl-
masıyla, araç parkı yüzünden sıkıntı ya-
şayan Esenyurtlular nefes aldı.

Esenyurt’un en önemli sorunlarından
biri olan otopark sorununu çözmek için
projeler üreten Esenyurt Belediyesi,
özellikle parklanma sıkıntısı yaşanan ma-
hallelerde yeni otoparkları hizmete açtı.
İlçedeki yoğun yapılaşma ve nüfus artışı-
nın oluşturduğu park eksikliğinden do-
layı yeni otopark alanlarına ihtiyaç
duyulan Esenyurt’ta; Akçaburgaz, Akev-
ler, Güzelyurt, İstiklâl, Örnek, Zafer ma-
hallelerindeki toplam 22 bin
metrekarelik alan, 500 araçlık açık ve ka-
palı otoparka çevrildi.

Gazi, engelli ve basın mensuplarına
yüzde 25 indirim

Haftanın 7 günü 24 saat boyunca hiz-
met verecek olan otoparklarda, ilçede
yaşayan gazi, engelli vatandaşlar ve basın
kartı sahibi gazetecilere ait araçların
aylık aboneliklerinde yüzde 25 oranında
indirim yapılacak.

Otoparklar, 7 gün 24 saat hizmet vere-
cek

Altı yeni otoparkın 7 gün 24 saat bo-
yunca hizmet vereceğini söyleyen Esen-
yurt Belediyesi İşletme ve İştirakler
Müdürlüğü İdari Şefi Ali Eren Bulak,
“İlçemizde yaşanan otopark sorunu ne-
deniyle 5 kapalı, bir açık otopark olmak
üzere 6 yeni otoparkımız hizmete açıldı.
Akçaburgaz, Akevler, Güzelyurt, Örnek,
İstiklâl Mahallesi kapalı semt pazarları-

nın altında olan 5 kapalı otopark ve
Zafer Mahallesi’nde 1 açık otopark ile
hizmet vermeye başladık. Kapalı oto-
parklarımız aylık abonelik sistemi, açık
otoparkımız ise saatlik ücret sistemi ile 7
gün 24 saat boyunca hizmet verecek”
dedi.

Otoparklarda uygulanacak ücret tari-
feleri ise şöyle: Zafer Mahallesi Açık
Otopark 0-2 saat 10 TL, 2-4 saat 15 TL,
4-6 saat 20 TL, 6-24 saat 30 TL, aylık
gece aboneliği (00.00-08.00) ise 100 TL.
Akçaburgaz, Akevler, Güzelyurt, Örnek
ve İstiklâl mahallelerindeki kapalı oto-
parkların aylık motosiklet aboneliği 100
TL, otomobil aboneliği 200 TL, kamyo-
net ve midibüs aboneliği ise 400 TL ola-
rak belirlendi.

Avrupa Hareketlilik 
Haftası kutlamaları
görsel şölene dönüştü

Kentleri ve belediyeleri sürdürülebilir
ulaşım tedbirleri almaya ve desteklem-
eye teşvik eden, her yıl 16-22 Eylül tarih-
leri arasında dünyanın her yerinde
kutlanan Avrupa Hareketlilik Haftası
Büyükçekmece’de bir dizi etkinlikle kut-
landı.

Büyükçekmece Belediyesi’nin özel-
likle çocuklar ve gençlerde çevre bilincini
arttırmak ve bisiklet kullanıma yönelik
etkinliklerin ağırlık kazandığı kutlamalar
adeta renkli bir şölene dönüşürken, kut-
lamalara katılan miniklerin bisiklet
yarışları büyük ilgi gördü.

Her yıl 16-22 Eylül tarihleri arasında
belediyelerin ulaşım planlamasının ve
toplu ulaşım sisteminin geliştirilmesi,
bisiklet ve yaya yollarının artırılması,
vatandaşlarına ise bireysel araçlar yerine
alternatif ulaşım metotlarıyla seyahat
etmesinin teşvik edilmesi amacıyla çeşitli
etkinliklerin organize edildiği Avrupa
Hareketlilik haftası, Büyükçekmece’de
hem eğlendirici hem de eğitici etkinlik-
lerle kutlandı. Çocuklara çevre bilincinin
aşılanmasına yönelik olarak düzenlenen
atık toplama yarışmasına katılan 50
öğrenciye bisiklet hediye edildi. Etkinlik-
ler çerçevesinde ülkemizde son aylarda
yaşanan orman yangınlarına dikkat çek-
mek amacıyla düzenlenen “Her Pedal Bir
Fidan” etkinliğine katılan gençler bisiklet-
leri ile gittikleri zeytinliğe 100 fidan dik-
tiler.

Büyükçekmece Belediye Mey-
danı’nda düzenlenen ve gün boyu süren
etkinlikler Büyükçekmece Belediyesi ile
Bisiklet Endüstrisi Derneği işbirliğiyle
yapıldı. Türkiye’nin önde gelen bisiklet
firmalarının katkılarıyla yapılan etkinlik-
lerde gençlere ve çocuklara yönelik bisik-
letli etkinlikler ve yarışmalar düzenlendi.
Patan ve bisikletli akrobasi gösterileri,
bisiklet eğitimi, çocuk atölyeleri ve sergi-
lerin yer aldığı etkinlere ilgi de yoğun
oldu.

Büyükçekmece’de Avrupa
Hareketlilik Haftası’nın uzun yıllardan
beri kutlandığını ve insanların daha fazla
hareket etmesini sağlayacak etkinliklerin
düzenlediğini belirten Büyükçekmece
Belediye Başkanı Dr. Hasan Akgün şun-
ları söyledi: “Daha doğrusu Avrupa
Hareketlilik Haftası otomobiller biraz
daha durduruluyor, motorlu vasıtalar. İn-
sanlar yürüyerek veya bisikletle ulaşım-
larını sağlıyorlar. Avrupa’da uzun yılardır
uygulanıyor. Büyükçekmece Belediyesi
de yıllardan beri Avrupa Hareketlilik Haf-
tası’nı ısrarla takip edip kullanan bir şehir.
Bu nedenle Büyükçekmece Belediyesi
10 kez üst üste Avrupa 12 Yıldız Şehir
ödülünü aldı. Şimdi bu sene de havanın
çok güzel olduğu 16-22 Eylül süreci
içerisinde Büyükçekmece’nin çeşitli nok-
talarında burada gördüğünüz gibi çocuk-
ları bisikletlerle buluşturuyoruz.
Hareketliliği artırıyoruz. Bazı yerleri
trafiğe kapattık. Çocukları bisiklet, yaya
ve patenle bu haftayı kutlamalarını
sağlıyoruz. Önemli bir hafta. Büyükçek-
mece Belediyesi’nin asansörleri de 16-22
Eylül tarihleri arasında kapalı. Merdiven-
ler açık herkes yürüyecek. Avrupa’nın bu
kültürü insan sağlığı açısından çok önem-
lidir. İnşallah Türkiye’de bizlerde gele-
cekte bu kültürü yakalayacağız.”

Başkan Akgün, Avrupa Hareketlilik
Haftası’na katkıların ötürü Bisiklet
Endüstri Derneği Başkanı Esat Emanet ve
bisiklet firmalarına birer teşekkür plaketi
takdim etti.

Başkan Mesut Üner’in Çatalca’da
yoğun geçen etkinlik programları,
temel atma törenleri ve açılışların
hemen ardından, bu sefer ilçedeki
tarım faaliyetleri sadece Çatalca’da
değil tüm bölge halkında taraflı-tarafsız
herkesin takdirini ve alkışını aldı. 

Yaptığı projelerini uygularken

ilçenin doğasından ve kültüründen
taviz vermeden, projelerinin merkezine
yarınların teminatı çocuklar ve gençleri
konumlandırmasıyla bölgede adından
başarıyla çok söz ettiren Başkan Mesut
Üner, şimdide ilçede uyguladığı başarılı
tarım politikalarıyla ilçe halkının
alkışını alıyor.

Göreve gelir gelmez Çatalca
Belediyesi’ne ait arazileri
ekimini sağlayan
Başkan Mesut Üner,
ekimini sağladığı
arazilerin
hasadını yap-
masının
coşkusunu ve
sevincini ilçe
halkıyla paylaştı.
Yaklaşık beş yüz
dönüm arazi ekimini
sağlayan Başkan Mesut
Üner, Bahşayiş Ma-
hallesinde sezonun
ilk Ayçiçek
hasadını ilçe pro-
tokolünün
katılımıyla
gerçekleştirdi.
Hasadı yapılan
Ayçiçeklerden
Ayçiçek yağı üretil-
erek, ihtiyaç sahibi
ailelere dağıtılacağı bilgisi, tüm
bölge halkında ve hasat törenine
katılan protokol da çok büyük alkış
aldı.

Bahşayiş Mahallesinde gerçekleşen
Ayçiçek hasadı programının

ardından açıklamalarda
bulunan Başkan

Mesut Üner;
‘’Çatalca'mız için
üretiyor ve Çatal-
ca'mız ile paylaşıy-
oruz. İlçemizde

belediyemize ait
yaklaşık 500 dönüm

araziye buğday ve
Ayçiçek ekimini

sağlamıştık. Bugünde hasat
vakti dedik ve Bahşayiş

Mahallemizdeki
Çatalca Belediyesi
arazimizde ayçiçek
hasadımızı gerçek-
leştirdik. Hasat
bitti ve şimdi

ayçiçeklerimizden
ayçiçek yağı üretip,

Çatalca’mızda ki
ihtiyaç sahibi ailelere dağıt-

manın vakti geldi. Hasılı işimiz
vaktimizden çok diyor, tüm ilçe
halkımıza verdikleri destek için çok
teşekkür ediyoruz. ‘’ dedi.

KÜÇÜKÇEKMECE
BELEDİYESİ, TARIMSAL

KALKINMA ZİRVESİ’NDE
YERİNİ ALDI

Küçükçekmece Belediyesi,
Dr. Mimar Kadir Topbaş Gös-
teri ve Sanat Merkezi’nde dü-
zenlenen “CHP’li Belediyeler
Tarımsal Kalkınma Zirvesi”ne
katıldı. Atakent Hobi Bahçe-
si’nde yetişen organik, birbirin-
den lezzetli ürünlerin yer aldığı
Küçükçekmece Belediyesi
standı, katılımcılardan büyük
ilgi gördü.

Küçükçekmece Belediye
Başkanı Kemal Çebi, “Bir kent
belediyesi olarak, tarımla ilgili
çok fazla ürünümüz olmasa da
şehrin ortasında vatandaşları-
mıza tarım yapma imkânı sağla-
dığımız Hobi Bahçemizde
yetişen ürünlerimizle buradayız.
Onun hemen yanı başında sa-
dece meyve ağaçlarının olduğu
bir bahçemiz de bulunuyor. Bu-
rada yetiştirdiğimiz meyveleri
maddi durumu iyi olmayan aile-
lere iletiyoruz. Anadolu'daki
kooperatiflerden, belediyeleri-

mizin üretici kooperatiflerden
doğrudan zaman zaman hem
kendimizin kullanması hem de
vatandaşa ulaştırmak açısından
bir çalışmamız var. Katılım sağ-
layan tüm belediyeleri tebrik
ediyor, fuarda emeği geçenlere
teşekkür ediyorum” diye ko-
nuştu.

Küçükçekmece Belediyesi,
fuarda tanıtımı yapılan Küçük-
çekmece Gıda Bankası’ndan 4
ayda 20 bin 202 kilogram meyve

sebzeyi 2 bin 729 aileye ulaştırdı.
Aynı zamanda 6 bin 737 parça
tekstil ürünü de 2 bin 8 aileye
giysi mağazası aracılığıyla teslim
edildi.

CHP'li belediyelerin katılı-
mıyla, belediyelerin çalışmala-
rını görünür kılmak için “üreten
belediye” ve “sosyal belediyeci-
lik” anlayışının öne çıkan örnek-
lerinin sergilendiği etkinlik, 30
Eylül-2 Ekim tarihleri arasında
ziyarete açık olacak.

İMAMOĞLU BEYLİKDÜZÜ’NDE
İNCELEMELERDE BULUNDU

İstanbul Büyükşehir Belediye
Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beylik-
düzü’ne ziyaret gerçekleştirdi. Zi-
yaretler kapsamında Ekrem
İmamoğlu, Beylikdüzü Belediye
Başkanı Mehmet Murat Çalık,
CHP Beylikdüzü İlçe Başkanı
Turan Taşkın Özer ve İYİ Parti
Beylikdüzü İlçe Başkanı Erol Ka-
rapınar ile birlikte İBB’nin Beylik-
düzü Belediyesi
koordinasyonuyla yürüttüğü ça-
lışma ve proje alanlarını gezdi.
Beylikdüzü SMART Gençlik Mer-
kezi’nde başlayan ziyaretlerin de-
vamında Başkan Çalık ve
İmamoğlu, Yakuplu Mahallesi’nde
yapımı devam edilen Fatih Sultan
Mehmet Kültür ve Sanat Mer-
kezi’ni yerinde inceledi. Cumhuri-
yetin temellerinin atıldığı Milli
Mücadele Dönemi’nin simgesi
Sivas Kongre bina cephesi repro-
düksiyon edilerek tasarlanan ve
yapımı devam eden ‘Sivas Kongre
Merkezi, Gençlik Evi ve Kütüp-
hane’ projesini ziyaret eden İma-
moğlu, projenin detaylarını
dinleyerek emeği geçenlere te-

şekkür etti. Çalışmalar hakkında
konuşan Başkan Çalık ise “Beylik-
düzü’nde İBB’nin de desteğiyle
yapımına devam ettiğimiz proje-
leri tamamlayarak komşularımı-
zın hizmetine sunacağız.” dedi. 

Beylikdüzü’nde gerçekleştir-
diği ziyaretler kapsamında giri-
şimcilik, deneyim, inovasyon ve
ortak çalışma merkezi Beylikdüzü
SMART Gençlik Merkezi’nde genç-
lerle bir araya gelen Başkan İma-
moğlu, gençlerin projelerini
dinledi. Gençlerin yenilikçi fikirle-

rine ihtiyaç olduğunu vurgulayan
İmamoğlu, “Beylikdüzü’nde genç-
lere yönelik güzel bir iş olmuş.
Beylikdüzü Belediye Başkanımı-
zın ellerine sağlık. O’nun güzel iş-
lerini gördükçe çok mutlu
oluyoruz. Artık bu merkez genç-
lere emanet.” ifadelerini kullandı.

İmamoğlu Beylikdüzü ziyare-
tinde ayrıca, Beylikdüzü Eski Be-
lediye Başkanı Yusuf Uzun’a da
taziye ziyaretinde bulunarak,
vefat eden babası Hasan Uzun
için başsağlığı diledi.

BAŞKAN MESUT ÜNER: ÇATALCA’MIZ İÇİN
ÜRETİYOR, ÇATALCA’MIZ İLE PAYLAŞIYORUZ
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ŞAMPİYONLAR İLÇESİ ÇATALCA
Çatalca’ya kazandırdığı ve

kazandırmaya devam ettiği viz-
yon projelerinin yanı sıra, pro-
jelerinin merkezine yarınların
teminatı çocukları ve gençleri
konumlandırmasıyla özellikle
eğitim, kültür, sanat ve spor ça-
lışmalarıyla ilçede gönüllerde
taht kuran Başkan Mesut
ÜNER’den her gün yeni müjde
duyurusu geliyor.

Çatalca’da geçtiğimiz hafta-
larda İlyas Demiroğlu Güreş
Salonu açılışını yapan,
spor adası projesi-
nin en önemli
etaplarından
biri olan ka-
palı spor sa-
lonunun
temelini
atan ve ka-
palı havu-
zun açılışı
için gün
sayan Başkan
Mesut ÜNER,
bu aralar spora
yaptığı yatırımların
sonucu gelen başarılı
müjdeli haberlerin haklı guru-
runu ve sevincini yaşıyor. Spo-
run her dalında kuruluşunu
gerçekleştirdiği Çatalca Beledi-
yespor ile ilçenin adını tüm
Türkiye ve Dünyaya duyur-
maya kararlı olan Başkan
Mesut ÜNER, Çatalca Hallaçlı
Mahallesi gençlerinden Çatalca

Belediyespor’lu Soner Metin’in
Türkiye Süper Enduro Şampi-
yonasında Birinci olarak ilçeye
şampiyonluk getirdiğini müjde-
ledi. 

Gelen şampiyonluk müjde-
siyle ilgili açıklamalarda bulu-
nan Başkan Mesut ÜNER;
‘’SPORUN HER DALINDA
ÇATALCA GENÇLERİMİ-
ZİN BAŞARILARINI MÜJ-
DELEMEYE DEVAM
EDİYORUZ. BİR MÜJ-

DEDE MOTOCROSS
SPORUNDAN. TÜR-

KİYE ŞAMPİ-
YONU

ÇATAL-
CA’MIZDAN.
Çatalca’mız
Hallaçlı Ma-
hallemiz genç-
lerinden
Çatalca Beledi-
yespor’lu spor-

cumuz Soner
Metin kardeşimiz,

Türkiye Süper En-
duro Şampiyonasında

Birinci olarak ilçemize
şampiyonluk getirdi. Sporun
her dalında yarınlarımızın te-
minatı çocuklarımızı ve genç-
lerimizi desteklemeye devam
edeceğiz ve dünyanın dört bir
yanında Çatalca’mızın ismini
duyuracağız. Bu gurur senin
Çatalca. HAYIRLI OLSUN.’’
dedi.

TÜRKİYE KAYKAY ŞAMPİYONASI
BEYLİKDÜZÜ'NDE YAPILDI

Türkiye Kaykay Federasyonu tarafın-
dan düzenlenen ve üç gün boyunca kıyasıya
süren 2021 Türkiye Kaykay Şampiyona-
sı’nın finalinde de heyecan dolu anlar ya-
şandı. Etkinliğin ev sahipliğini yapan
Beylikdüzü Belediyesi tarafından Yaşam
Vadisi 2.etapta hayata geçirilen ve 5.5 metre
ile Türkiye’nin en derin kaykay havuzu
olma özelliğine sahip olan Kaykay Park’ta
düzenlenen şampiyonada, kadın ve erkek
kategorilerinde yarışan 24 sporcudan 13’ü
finale kaldı. Şampiyonada yarışan 11 yaşın-
daki minik Elanur Şen, cesareti ve yetene-
ğiyle büyük beğeni toplarken aralarında
milli kaykaycıların da olduğu 5 kadın sporcu
kadınlar kategorisinde mücadele verdi. Er-
kekler kategorisinde yarışan 8 sporcu ise
yaptıkları hareketlerle büyük alkış topladı.
Her bir sporcunun 45 saniye boyunca pist
içerisinde kaykaylarıyla yaptığı hareketlerin
jüri tarafından değerlendirildiği yarışın fina-
linde, kadınlarda Safa Merve Nalçacı, er-
keklerde de Alparslan Ayhan birincilik

kupasını kaldırdı. İlk üçe giren sporcuların
kupa, madalya ve hediye çeklerini Beylik-
düzü Belediyesi 1.Başkan Vekili Serdal
Mumcu ve Türkiye Kaykay Federasyonu
Başkanı Sedat Çelenk takdim etti. Aynı za-
manda şampiyona boyunca ter döken tüm
sporculara da anı madalyası verildi. 

Şampiyonanın kapanış töreninde ko-
nuşan Beylikdüzü Belediyesi 1. Başkan Ve-
kili Serdal Mumcu, “Sporcu
arkadaşlarımızı Beylikdüzü’nde görmek
bizleri çok mutlu etti. Bundan sonraki şam-
piyonalarda da seve seve değerli sporcu ar-
kadaşlarımızı Beylikdüzü’nde ağırlamaktan
memnun olacağız. Kaykay sporunun ülke-
mizde gelişmekte olan bir spor dalı oldu-
ğunu biliyoruz. Türkiye’deki en iyi
pistlerden bir tanesindeyiz ve bu da bize ayrı
bir mutluluk veriyor. Burası kapısında kilit
olmayan bir pist ve bu sebeple kaykay spo-
runa gönül veren bütün sporcu arkadaşları-
mızı Beylikdüzü’nde görmekten mutluluk
duyarız.” diyerek sporcuları tebrik etti.

O AVM Büyükçekmece
Adliyesi mi Oluyor?

Yıllardan beri ilçe siyasileri arasında ve kamuoyunda polemik konusu olan Büyükçekmece adliyesi ta-
şınıyor, taşınacak, Beylikdüzüne mi yoksa Esenyurta mı gidecek tartışmalarına rağmen en sonunda
adliye için yer bulunduğu ve o yerin Beykent mevkisinde bulunan bir alışveriş merkezi olduğu iddia ediliyor

Büyükçekme-
ce’nin kanayan ya-
rası haline gelen ve
yıllardır bir kısmı
kirada, bir kısmı ise
depreme dayanak-
sız iş hanında, diğer
bir bölümüde başka
bir yerde parça
pörçük üç binada
adalet dağıtan Bü-
yükçekmece adli-
yelerinin bir yerde
toplanacağı ve o
yerin ise eski bir
alışveriş merkezi
olduğu iddia edili-
yor. 

Söylenen id-
diaya göre şimdi
büyük bir tadilatta
bulunan ve çalış-
maların son sürat
devam ettiği bu
alışveriş merkezi
yap işlet devret
modeliyle 29 yıllı-
ğına adalet bakanlı-

ğına kiraya verildiği iddia ediliyor.
Bu alışveriş merkezi bir zamanlar Büyükçekmece ve

Beylikdüzü’nün ilk alışveriş merkezleri arasında ilk sırayı
alan ve işletmecilerinin yanısıra ismiylede sıkça değiştirilen

D’Silva ve Fox City alışveriş merkezi isimleriyle hizmet
veren bu yerin şimdi adliye sarayı olarak kiralandığı ve Bü-
yükçekmece adalet sarayı olarak tüm mahkemelerinin bir
arada toplanarak adalet dağıtması hedefleniyor.

Büyükçekmece Beykent mevkisinde bulunan ve şu anda
çalışmaların son sürat devam edildiği o AVM yerinin seneye
bitirilip adalet bakanlığına 29 yıllığına kiraya verileceği
şeklinde planlandığı iddalar arasında yerini almakta…

BAŞKAN BOZKURT: TÜRKİYE'NİN EN ÖNEMLİ
SORUNLARINDAN BİR TANESİ: ÜRETMEMEK!

Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz
Bozkurt, CHP’li Belediyeler Tarımsal
Kalkınma Zirvesi’nde Esenyurt Belediyesi’nin
standını ziyaret etti. Tarım Zirvesi’nin önemini
vurgulayan Başkan Bozkurt, “Bu fuar,
Türkiye'nin önemli sorunlarını çözebilecek
sonuçlar doğuracak bir çalışma” dedi.

Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz
Bozkurt, Avrasya Gösteri Merkezi’nde CHP’li
Belediyeler Tarımsal Kalkınma Zirvesi’nde Es-
enyurt Belediyesi’nin standını ziyaret etti.
Zirve’ye, CHP Genel Başkanı Kemal Kılıç-
daroğlu’nun yanı sıra İBB Başkanı Ekrem
İmamoğlu, CHP Genel Başkan Yardımcıları,
CHP Parti Meclisi Üyeleri, CHP Milletvekil-
leri, Büyükşehir Belediye Başkanları, İl ve İlçe
Belediye Başkanları, çok sayıda çiftçi, üretici
katıldı. Esenyurt Belediyesi, 160 CHP'li
belediyenin yanı sıra 300'ün üzerinde tarım ko-
operatifinin katıldığı bu Zirve’de,  Esenyurt
Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt’un
geliştirdiği “Üreticiden Tüketiciye Aracısız
Gıda” projesi ile en çok dikkat çeken stantlar-
dan biri oldu. Tarımsal üretime ve üreticiye
destek anlamında diğer belediyelere de örnek
olan Esenyurt Belediyesi fuara, iş birliği içinde
olduğu kooperatifler ile katılarak tarım ve üre-
tim alanındaki çalışmalarını genişletti.

BAŞKAN BOZKURT: “ÇOK DEĞERLİ BİR
ZİRVE”

“Türkiye'nin en önemli sorunlarından bir
tanesi: Üretmemek!” diyen Esenyurt Belediye
Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, CHP’li
belediyeler tarafından gerçekleştirilen

Zirve’nin önemine dikkat çekti. “Bu fuar,
Türkiye'nin önemli sorunlarını çözebilecek
sonuçlar doğuracak bir çalışma” şeklinde
konuşan Başkan Bozkurt, şöyle devam etti:
“Çok değerli bir Zirve. Tarım alanında, hay-
vancılık alanında üretmeye yönelik bence çok
değerli. Cumhuriyet Halk Partili bütün
belediyelerin ve dolayısıyla Cumhuriyet Halk
Partisi Genel Merkezi'nin de önemli gündem-
lerinden bir tanesiydi. Burada vücut buldu. Çok
değerli sonuçlar olacağını düşünüyorum. Bun-
dan sonra hem bakış açısı, felsefe olarak, üre-
time ve tarıma bakış açısı olarak çok önemli
sonuçlar doğuracağını düşünüyorum. Sadece
broşürle, pankartla değil, gerçek ürünle, uygu-
lanmış projeler ile geleceğe dair hayâller ile ve
bu hayâllere inanıp sahip çıkan insanlarla be-
raber yoğrulduğu için bu stant. Bizim yolumuz
uzun. Artık bu işin stantlardan çıkıp hayatın en
etkin atomuna kadar ilerlemesi lazım.”

BAŞKAN KOÇULU: “VAATLERİN TUTULMASI
SONUCUNDA BURALARDAYIZ”

Türkiye’nin önemli kooperatiflerinden biri
olan Kars Kıvılcası ve Kars Yöresel Ürünler ve
Pazarlama Kooperatifi’nin Başkanı İlhan
Koçulu,  Esenyurt Belediyesi’nin standında ol-
ması ve Esenyurt Belediye Başkanı Kemal
Deniz Bozkurt ile çalışmasının nedeninin,
seçim sürecinde verilen vaatlerin yerine getir-
ilmesi olduğunu vurgulayarak sebeplerini sıral-
adı. Başkan Koçulu, “Anadolu; ‘Ana’ gibi dolu
bir toprak, dolu bir coğrafya. Bu coğrafyanın
her köşesinde çok ciddi potansiyeller var. Bu
potansiyeller pazara nasıl taşınır, nasıl harekete

geçirilir, diye düşündüğümüzde bizim tek ek-
siğimiz, küresel gıda politikalarını şirketler üz-
erinden götürenlerle yerelde aile işletmeleri,
küçük işletmeler ve küçük çiftlikleri yok sayma
üzerine kuruldu. Şimdi bu noktada siyasi
destek, iktidar desteği çok önemli. Başkanımız
seçim öncesi bu vaatlerde bulundu ve biz
bugün buraya gelebilmişsek o vaatlerin tutul-
ması sonucunda buralardayız. Özet olarak,
Anadolu'da üretilen tüm bu yerel, geleneksel,
küçük işletmelerde yetiştirilen ürünlerin, ma-
mullerin toplumla buluşturulma noktasında Es-
enyurt Belediyesi'nin çok önemli bir desteğini
hissettiğimiz, gördüğümüz için Esenyurt
Belediyesi'nin standındayız” diye konuştu.

 KADINLARIN EL EMEĞİ ÜRÜNLERİ, ES-
ENYURT BELEDİYESİ’NİN STANDINDA
SERGİLENDİ

Gümüşhacıköy Kadıneli Kooperatifi
Başkanı Keziban Bayram, el emeği ürünlerinin
standın başucunda sergilemesinden dolayı Es-
enyurt Belediyesi'ne teşekkür etti. Esenyurt
Belediyesi ile iş birliği yapan Kadıneli Kooper-
atifi Başkanı Bayram, “Bize bu standı sağladığı
için yer verdiği için inanılmaz derecede bizi
memnun ettiler. Biz 16 kadın olarak bu yola
çıktık ve şu an kendi emeğimizi sergiliyoruz”
ifadelerini kullandı.

EKİM: “ÇOK DUYARLI ÇALIŞMALAR
YAPIYORLAR”

Esenyurt Belediyesi’nin soğan alımında iş bir-
liği yaptığı üretici kooperatiflerinden biri olan
Amasya Karatepe Tarımsal Kooperatifi Başkanı
Hamdullah Ekim, Esenyurt Belediyesi’nin tarım-
sal kalkınmaya ve üreticilere vermiş olduğu
desteklerini hatırlattı. “Çok duyarlı çalışmalar
yapıyorlar” diyen Başkan Ekim şöyle devam etti:
“Geçtiğimiz yıllarda Esenyurt Belediyesi'nin yap-
mış olduğu 25 bin aileye 300 ton soğan dağıtımı
projesinde, kooperatif olarak Esenyurt Belediye-
si'yle beraber çalıştık. Çok güzel bir projeye imza
attık. Bu yıl da belediyeler ve Tarımsal Kalkınma
Zirvesi’nde, fuarında Esenyurt Belediyesi'nin mis-
afiri olarak stantta hazır bulunmaktayız. Esenyurt
Belediyesi’ne, tarımsal kalkınmada bizlere vermiş
olduğu, üreticilere vermiş olduğu desteklerden
dolayı ve misafirperverliğinden dolayı çok
teşekkür ediyoruz, sağ olsun. İnşallah önümüzdeki
günlerde daha güzel çalışmalarla bu işlerin
sonuçlanacağına inanıyorum. Bu fuarda, diğer
tarımsal kalkınma kooperatifleriyle, kadın gir-
işimci kooperatiflerle tanışma fırsatlarımız oldu.
Güzel bir fuar. İyi dostluklar edindik.”

107 sporcunun yarıştığı 3. Büyükçekmece
Açık Deniz Yüzme Yarışması nefesleri kesti

Büyükçekmece'de 14'ü kadın
107 sporcunun katıldığı 3. Büyük-
çekmece Körfezi Açık Deniz Yüzme
Yarışması büyük bir coşkuyla ger-
çekleşti. Boğaziçi Olimpik Yüzme
Kulübü ve Büyükçekmece Belediye-
si'nin ortaklaşa düzenlediği organi-
zasyonda 5 bin metrelik parkurda
uluslararası sporcuların da katılı-
mıyla toplam 20 kategoride yarışıldı.

Boğaziçi Olimpik Yüzme Ku-
lübü ve Büyükçekmece Belediyesi
ortaklığında bu yıl 3. kez düzenlenen
Büyükçekmece Körfezi Açık Deniz
Yüzme Yarışması sporcular tarafın-
dan büyük ilgi gördü. 14'ü kadın
olmak üzere toplam 107 sporcunun
katıldığı etkinlikte toplamda 20 ka-
tegoride yarışıldı. Uluslararası spor-
cuların da katıldığı 5 bin metrelik
parkurda yapılan yarışmanın startını
Büyükçekmece Belediye Başkanı
Dr. Hasan Akgün verdi.  Yarışmada
1 saat 14 dakika 17 saniyelik sko-
ruyla erkekler genel klasmanında M.
Naeim Masrı, kadınlar genel klas-

manda ise 1 saat 35 dakika 45 sani-
yelik skoruyla Burçak Tümay Pekel
birinci oldu. Yarışma sonunda gele-
nek haline gelen denize atma ritüeli
ise unutulmadı. Yarışmada emeği
geçen katılımcılardan bazıları denize
atıldı. Gelenek haline gelen ritüelin
ardından düzenlenen ödül töreniyle
yarışma sona erdi.

Yarışma sonrası konuşan Boğa-
ziçi Olimpik Yüzme Kulübü Baş-
kanı Ahmet Selami Vanlı, “Sağ
salim bir şekilde yarışmamız netice-
lendi. Boğaziçi Olimpik Yüzme Ku-
lübü ve Büyükçekmece
Belediyesi'nin beraberce düzenlediği
bu organizasyonda 5 bin metre me-
safe Büyükçekmece körfezinde yü-
züldü. Bu sene 3. kez düzenlenen
yarışmamıza 14'ü kadın olmak üzere
107 yarışmacı başvuruda bulundu.
Türkiye karasularında düzenlenen
tek 5 bin metre profesyonel yarışta
katılımcıların hepsi lisanslı sporcular.
Tertemiz bir denizde, pırıl pırıl bir
havada yarışmamızı icra ettik.”
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BAŞKAN BOZKURT’TAN VAN’DAKİ
SELZEDELERE DAYANIŞMA ZİYARETİ
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, 31 Temmuz'da Van’da yaşanan sel felaketinden etkilenen
vatandaşlara destek olmak için Başkale ve Çaldıran’da esnaf ve vatandaşları ziyaret etti. Başkan Bozkurt,
incelemelerinin ardından ‘geçmiş olsun’ dileklerini ilettiği selzedelere, 2 tır yaşam malzemesi desteğinde bulundu

Çatalca’ya kazandırdığı projelerle ilçeye adeta altın çağını yaşatan Başkan Mesut Üner, Çatalca’ya bir proje daha kazandır-
manın haklı gururunu yaşıyor. Çanakça Sosyal Tesislerini tamamlayıp, ilçe halkına teslim etmenin bugünlerde sevincini ya-
şayan Başkan Mesut Üner, yeni bir projenin onayladığının ve ihale aşamasına geldiğinin müjdesini ilçe halkına duyurdu.

Çatalca’ya Millet Bahçesi, Spor Adası,
Cem Kara Yaşam Vadisi, Çanakça Sosyal Tes-
isleri, İlyas Demiroğlu Güreş Salonu, Cumhu-
riyet Meydanı, Kapalı Otopark ve Kapalı
Pazar gibi önemli vizyon projelerini ilçeye ka-
zandıran Başkan Mesut Üner, şimdide Mare-
şal Fevzi Çakmak Mesire Alanı Projesinin
onaylandığını ve ihale sürecinin başladı-
ğını açıkladı.

Mareşal Fevzi Çakmak Mesire
Alanı Projesinin onaylanmasıyla ilgili
açıklamalarda bulunan Başkan Mesut
Üner; ‘‘Gerçekleştirdiğimiz girişimler
ve temaslar sonucu projemiz onay-
landı ve yapımın başlayıp tamamlan-
ması için ihale süreci başladı. Bu
anlamda Çatalca’mız için ne talepte
bulunsak bizleri kırmayan
Sayın Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip ERDO-
ĞAN Beyefendiye çok
teşekkür ederiz. Pro-
jemiz tamamlandı-
ğında Çatalca’mız
vatandaşlarımı-
zın ve ilçe dışın-

dan gelecek misafirlerimizin uğrak yeri olacak
ve yepyeni bir yaşam alanına kavuşturmuş ola-
cağız. Hayata geçirmeye başladığımız Mareşal
Fevzi Çakmak Mesire Alanı Projemiz Sosyal
tesisler bünyesinde 430 Bin m² alanda; kır kah-
vesi, kır lokantası, basketbol, futbol ve voleybol
sahaları, çocuk oyun alanları, amfi tiyatro, ma-

cera parkı, yüzme havuzu, gözlem kulesi,
süs havuzları, yöresel ürünler satış
stantları, manej alanı, kır düğünü
alanı ve gezi alanları gibi birbirinden
farklı alanların yer alacak ve sosyal
tesislerimiz bölgesel bir cazibe mer-
kezi haline gelecek. Türkiye Cum-
huriyetimizin Kurucusu Gazi

Mustafa Kemal ATATÜRK’ün "Va-
tanını en çok seven, görevini en

iyi yapandır." sözünü rehber
edinerek ve Çatalca’mıza
olan sevdamızdan güç
olarak, ilçemizin geliş-
mesi için hiçbir engel ta-
nımadan çalışmalarımıza
gece-gündüz demeden
aralıksız devam edece-
ğiz.’’ dedi.

ÇATALCA’DAN 
KASTAMONU’YA GÖNÜL

KÖPRÜSÜ KURULDU
Çatalca’ya kazandırdığı

vizyon projeler ve kültür
etkinlikleriyle, ilçe ve
bölge halkının sevgisini ve
beğenisi kazanan Başkan
Mesut Üner, Kaymakamlık,
Sivil Toplum Kuruluşları
ve Çatalca halkıyla birlikte
Kastamonu’da yangın ve
sel baskınlarından etkile-
nen halka yardım tırı gön-
derilmesine katkıda
bulunarak yine gönüllerde
taht kurdu.

Çatalca’dan yola çıkan
yardım tırını uğurladıktan
sonra açıklamalarda bulu-

nan Başkan Mesut Üner;
‘’Her vakit ifade ettim,
tekrar ifade ediyorum yüz
yıllar boyunca acılar bizi
asla ayrıştıramadı, aksine
birleştirdi. Kastamonu
şehrimizde sel ve yangın-
lardan etkilenen halkımıza
yardım tırımızı Dua'ları-
mızla Çatalca’mızdan
yolcu ettik. Kaymakamlı-
ğımız, Çatalca Beledi-
ye’miz, STK ve halkımızla
birlikte hazırladığımız yar-
dım tırımızda emeği ge-
çenlere yürekten teşekkür
ederim.’’ dedi.

Tarımsal Kalkınma
Zirvesi’nde Büyükçekmece

standına ilgi yoğun oldu
Cumhuriyet Halk Par-

ti’sinin düzenlediği
“CHP’li Belediyeler Ta-
rımsal Kalkınma Zirvesi”
İstanbul’da başladı

CHP Genel Başkanı
Kemal Kılıçdaroğlu, genel
başkan yardımcıları, bü-
yükşehir, il ve ilçe belediye
başkanları, tarım koopera-
tifleri ve üreticilerin katıl-
dığı zirvede üreticiler
tarımsal kalkın-
mada yeni
projeler
ve üre-
tici
odaklı
çözüm-
ler tar-
tışıldı.

Ta-
rımsal
Kalkınma
Zirvesi’ne katı-
lan Büyükçekmece
Belediyesi’nin kurduğu
stantta  Büyükçekmece’de
üretimine başlanan Ata
Tohumu Siyez Buğdayı,
Celaliye Bamyası gibi
ürünlerin yanı sıra yine
Büyükçekmece Belediyesi
tarafından çiftçilere ücret-
siz hizmet verecek olan
toprak analiz cihazı katı-
lımcılar tarafından büyük
ilgi gördü. Kurulan stant-

larda Büyükçekmece Be-
lediyesi ve kooperatiflerin
işbirliği ve dayanışmasıyla
gerçekleşen tarım alanın-
daki projeler, standı ziya-
ret edenlere anlatıldı.
Belediye Başkan Vekili
Ahmet Şahin, belediyenin
standını ziyaret eden ziya-
retçilere Büyükçekmece
Belediyesi’nin tarım faali-
yetleri hakkında bilgi

verdi.
‘’Tarımsal

kalkınmada
yeni Politi-
kalar,
Üretici
Odaklı
Çözüm-
ler’’ slo-

ganıyla
düzenlenen

ve üreticilere
destek olan

CHP’li belediyeler Ta-
rımsal Kalkınma Zirve-
si’nde belediyeler
kurdukları stantlarda üre-
ticilerle birlikte olan daya-
nışmalarını ve tarımdan
elde ettikleri ürünleri an-
latıyor. 30 Eylül – 2 Ekim
tarihleri arasında Avrasya
Gösteri Merkezi’nde ger-
çekleşecek olan zirveye
160 belediye ve 300 koo-
peratif katılıyor.

ESBİM 380 VATANDAŞA DAHA UMUT OLDU
İlçedeki işsizlik sorununa

çözüm bulmak amacıyla her
gün onlarca firma ve vatan-
daşlarla görüşme yapan Es-
enyurt Belediyesi İstihdam
Merkezi (ESBİM), 380 kişiyi
daha istihdam etti.

Esenyurt Belediyesi İstih-
dam Merkezi (ESBİM), Es-
enyurt’ta faaliyet gösteren
sektörün öncü tekstil fir-
malarından birinin talebi üzer-

ine işe alım mülakatı gerçek-
leştirdi. Esenyurt Belediyesi
Nene Hatun Kültür Merkez-
i’nde yapılan mülakatlarda
adaylar içerisinden belirlenen
şartları taşıyan 380 kişi istih-
dam edildi. Sabahın erken
saatlerinde başlayan mülakat-
larda yaşanabilecek herhangi
bir sağlık sorununa karşı sağlık
çalışanları da alanda hazır bu-
lundu. Koronavirüs önlemleri

kapsamında, ayrı gruplar
halinde yapılan mülakatlarda,
vatandaşlar salona ateşleri
ölçülerek ve HES kodlarına
bakılarak alındı.

Binlerce firmanın
ESBİM’den personel
talebinde bulunduğunu
söyleyen ESBİM Sorumlusu
Murat Boduroğlu, “Bugün tek-
stilin öncü firmalarından
birinin lojistik departmanına

380 kişilik bir alım gerçekleşti.
İlanlarımızı sosyal medya
hesaplarımızdan paylaşarak
dataları topladık. Mülakat gün
ve tarihlerimizi vatan-
daşlarımıza mesaj yoluyla
bildirdik. İş arayan vatan-
daşlarımız umutsuzluğa kapıl-
masınlar. ESBİM’de binlerce
firmamız personel talebinde
bulunuyor. İşsizlik sorununu
hep birlikte çözeceğiz” dedi.

31 Temmuz'da Van’da yaşanan sel felaketin-
den etkilenen vatandaşlara destek olmak için
Başkale ve Çaldıran’a giden Esenyurt Belediye
Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, sel felaketinin
yaşandığı Esenyamaç köyü ve Osmanlı Mahalle-
si’nde vatandaşlar ve esnafla bir araya geldi. Sel
felaketi yaşayan vatandaşlara ‘geçmiş olsun’ di-
leklerini ileten Başkan Bozkurt, içerisinde hijyen
malzemesi ve gıda kolisi olan 2 tır yaşam malze-
mesi desteği sağladı.

“ACILARINI PAYLAŞMAK, BİR NEBZE OLSUN
MERHEM OLMAK İÇİN GELDİK”

“Esenyurt, Türkiye’nin her yerinden göçüp
gelen vatandaşlarımızdan oluşan bir kent” diyen
Başkan Bozkurt, “Türkiye’nin neresinde bir
sorun olursa yüreğimiz acıyor, derinden hissedi-
yoruz” dedi.

Sel felaketinin yaşandığı Batı Karadeniz böl-
gesine de gittiklerini hatırlatan Başkan Bozkurt
şöyle konuştu: “Geçen hafta Kastamonu ve Si-
nop’taydık. Bu hafta da Van’da selden zarar

gören, yangından zarar gören
vatandaşlarımızın acılarını
paylaşmak, bir nebze
olsun merhem olmak
için geldik. Bu ziya-
retimiz aynı za-
manda büyük bir
çalışmaya döndü,
sağ olsun vatan-
daşlarımız bizi gö-
rünce çok mutlu
oldular. Biz de on-
larla beraber olmaktan,
onları dinlemekten mutlu
olduk, eksiklerimizi gördük,
neleri daha iyi yapabileceğimizi gör-
dük, inşallah daha sonra da daha sık bir arada
olacağız. Sadece selde, doğal afette değil, yılın
belli dönemlerinde buradaki vatandaşlarımızın
sorunlarını dinlemek, anlamak, varsa çözüm
önerilerimizi ve gerektiğinde kaynaklarımızı
paylaşmak için bir arada olacağız.”

BAŞKAN BOZKURT: GURUR 
DUYDUM BURAYA GELMEKTEN,

BÖYLE GÜZEL 
KARŞILANMAKTAN

Başkan Bozkurt, sel
felaketinin yaşandığı il-
çeler başta olmak
üzere bölgedeki kurak-
lık ve ekonomik sorun-
larla mücadele eden

esnafla dayanışmak için
Van ve Ağrı’da birçok il-

çeyi ziyaret etti.
Başkan Bozkurt, CHP Van İl

Başkanı Seracettin Bedirhanoğlu, Esenyurt
Belediye Meclis Üyesi Okan Çiftçi ve Ağrı Dernekler

Federasyonu Başkanı Şerafettin Öztürk ile birlikte
Van'ın Gevaş ilçesinde siyasi parti temsilcileri, muhtarlar,
STK temsilcileri ve Gevaşlı vatandaşlar ile bir araya
geldi. Başkan Bozkurt ardından ilçe esnafını ziyaret etti.
Başkan Bozkurt, “Gurur duydum buraya gelmekten,
böyle güzel karşılanmaktan, gözlerinizde o sevgiyi hisset-
mekten… Çok büyük mutluluk duydum” ifadelerini
kullandı.

Gevaş’ta vatandaşlar ile buluşmanın ardından sel fe-
laketinin yaşandığı Başkale Esenyamaç köyüne giden
Başkan Bozkurt, selden zarar gören vatandaşların so-
runlarını dinledi. Özalp, Çaldıran ve Muradiye'de de
esnaf ziyareti gerçekleştiren Başkan Bozkurt, “Bir arada
duracağız. Sorunlarımızı konuşup aşama aşama çözece-
ğiz ama önce bir araya gelmemiz lazım” diyerek birlik ve
beraberlik mesajı verdi.  Başkan Bozkurt, CHP Ağrı İl
Başkanı Nihat Aslan ile Ağrı Cumhuriyet Caddesi'nde
vatandaşlarla buluşmanın ardından Doğubayazıt, Patnos
ilçelerinde de vatandaş ve esnafla temas kurdu. Berabe-
rindeki heyetle Van’ın Erciş ilçesinde CHP İlçe Başkan-
lığını ziyaret ederek programına devam eden Başkan
Bozkurt, Edremit’te STK temsilcileri ve vatandaşlarla
kahvaltı programında bir araya gelerek ziyaretlerini ta-
mamladı.  

BAŞKAN MESUT ÜNER’DEN
ÇATALCA’YA BİR MÜJDE DAHA
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Geçtiğimiz günlerde CHP Silivri
İlçe Başkanı ve CHP’li meclis üyele-
rinin düzenlediği basın toplantısında
yapılan ithamlarla ilgili konuşan Baş-
kan Yılmaz, “Hizmet noktasında
bizlerle yarışmayıp, gereksiz tartış-
malarla kamuoyunun önüne gelmeyi
istiyorsanız, kamuoyu bunun takdi-
rini ve cevabını en iyi şekilde vere-
cektir.” dedi.

Silivri Belediye Meclisi’nin 2021
yılı Ekim ayı meclis toplantısı 1. bir-
leşiminin 1. oturumunda açıklama-
larda bulunan Silivri Belediye
Başkanı Volkan Yılmaz, geçtiğimiz
günlerde CHP Silivri İlçe Başkanı ve
CHP’li meclis üyelerinin düzenlediği
basın toplantısında yapılan ithamları
değerlendirdi. Bu basın toplantısında
yapılan açıklamaların her birine veri-
lecek bir cevabı olduğunu dile geti-
ren Başkan Yılmaz, Silivri’deki
hoşgörü, barış ve kardeşlik iklimine
zarar vermemek adına uzun uzun
cevaplar vermeyeceğini dile getire-
rek CHP heyetini, diline ve söylem-
lerine dikkat etmeye davet etti.

CHP heyeti tarafından gerçek-
leştirilen basın toplantısında Cum-
hur İttifakı için kullanılan ‘Geldikleri
gibi giderler’ cümlesi nedeniyle derin
bir üzüntü duyduğunu ifade eden
Başkan Volkan Yılmaz,
“Meclis toplantımızı ka-
patmadan önce bir
konuya temas
etmek istiyorum.
Esasında bu
konu hakkında
görsellerle, de-
taylı bir
sunum hazır-
lamıştık ancak
ben Silivri’nin
kutuplaşması,
farklılıklar üze-
rinden bir ger-
ginlik ortamına
sürüklenmesi ve Si-
livri’deki hoşgörü
kültürünün yerini kavga
ve dövüş kültürüne bırak-
masını arzulamadığım için konuşma-
mın sunum kısmını yapmayacağım.
CHP’nin İlçe Başkanı ve iki büyük-
şehir belediyesi meclis üyemiz, geçti-
ğimiz günlerde bir basın toplantısı
düzenlediler. O toplantı ile alakalı
iddia edilen ‘yalan, yalancı, çökme,
algı yönetimi’ gibi konulara çok uzun
uzadıya cevap vermek istemiyorum,
ancak bu toplantıda kullanılan bir
cümleyle alakalı bir cevabım, bir
üzüntüm var. Silivri’de doğmuş, bü-
yümüş, yetişmiş bir siyasetçi, bir ar-
kadaşınız, bir kardeşiniz olarak ve
Silivri’de yaşayan vatandaşlarımızın
oyları ve teveccühleriyle seçilmiş bir
belediye başkanı olarak şahsımın,
ekibimin ve Cumhur İttifakı üyeleri-
nin ‘Geldikleri gibi giderler’ sözüne
muhatap kılınması beni ziyadesiyle
üzdü. İşgalci ve emperyalist güçlere
benzeterek kullanılan bu cümle söy-
lendikten sonra belediye meclis üyesi
arkadaşlarımız tarafından alkışlarla
karşılık verilmesi ise üzüntümü daha
da katladı. ‘Geldikleri gibi giderler’
sözünün hangi şartta, hangi konjonk-
türde ve hangi manada kullanıldığı
hepimizin malumudur. Bugün ilk-
okula giden bir çocuk dahi bunun ne
anlama geldiğini biliyor. İşgal günle-
rinde Mondros Mütarekesi’nin
hemen akabinde, Haydar Paşa Li-
manı’na; İngiliz, Fransız ve İtalyan
donanmaları demirlerler ve İstan-

bul’un işgali fiilen başlar. Adana’dan
trenle İstanbul’a gelen Gazi Mustafa
Kemal Atatürk, trenden indikten
sonra düşman donanmasına bakar
ve ‘Geldikleri gibi giderler’ ifadesini
kullanır. Bizler için kullanılan bu it-
hamın çok ağır bir itham olduğunu,
Silivri’nin iklimine, Silivri’de yaşayan
vatandaşlarımızın hoşgörüsüne sığ-
madığını buradan ifade etmek istiyo-
rum.” dedi.

Konuşmasına devam eden Yıl-
maz, “Bu ‘Geldikleri gibi giderler’
ifadesine muhatap alınanlar bizim
hep birlikte mücadele edip bu ülke-
den geriye gönderdiklerimizdir.
Şunun da asla unutulmaması gere-
kiyor; biz asla o gün de bugün de,
İzmir’de Yunan subayına akşam ye-
meğinde şarap servis eden garson
olmadık. İstanbul’da İngiliz askeri-
nin kapısını açıp kapatan yardakçı
da olmadık. Bizler, dün olduğu gibi
bugün de İzmir’de Maşatlık Meyda-
nı’nda o coşkulu kalabalığa ‘İzmir’i
Yunan’a terk etmeyeceğiz’ diyen o
günkü Belediye Başkanı Hacı
Hasan Paşa olduk. Yine İzmir Kor-
don Boyu’nda Yunan’ın böğrüne
bir kurşun gibi saplanan Hasan
Tahsin olduk. Maraş’ta Sütçü
İmam, Gaziantep’te Şehit Kamil

olduk. Kastamonu’da Şe-
rife Bacı, cephelerde

Kara Fatma olduk.
‘Geldikleri gibi gi-

derler’ diyen,
Samsun’da me-
şale olan,
Dumlupı-
nar’da ‘Ordu-
lar ilk
hedefiniz Ak-
deniz’dir, ileri’
diyerek 9 Ey-
lül’de düşmanı

İzmir’de denize
döken Mustafa

Kemal olduk.
Onun için kimsenin

kimseyi bu şekilde
itham etmesini asla kabul

etmiyorum. Buna müsaade etmeye-
ceğimi de ifade etmek istiyorum.
Elbette günü geldiğinde, vatandaşı-
mızın takdiri bu yönde olduğunda,
biz arımızla, namusumuzla, arka-
mızda tek bir kara leke, sırtımızda
tek bir yük bırakmadan geldiğimiz
gibi gideceğiz. Silivri’deki siyasetçi
kardeşlerimizi, arkadaşlarımızı, bu
topraklarda yetişen değerli insanla-
rımızı diline ve söylemlerine dikkat
etmeye davet ediyorum. Yalnızca
hazımsızlık üzerine, bir hınç üze-
rine, seçimi kaybetmenin üzerine
kurdukları dilin Silivri’ye bir şey ka-
zandırmayacağını da ifade etmek is-
tiyorum. Ben hizmet için
buradayım. Ben MHP’li bir bele-
diye başkanı olabilirim ama her
zaman şeref duyduğum MHP’li
kimliğimi bir kenarda tutarak; her-
kese eşit mesafede, Silivri’nin mer-
kezinde, pergelin sabit noktası
olarak hizmet etmeye devam edece-
ğim. Yapmış olduğumuz hizmetler
birilerini rahatsız edip, hizmet nok-
tasında bizlerle yarışmayıp bu gibi
gereksiz tartışmalarla kamuoyunun
önüne gelmeyi istiyorsanız ka-
muoyu bunun takdirini ve cevabını
en iyi şekilde verecektir. Bu konuyu
Silivri’de yaşayan vatandaşlarımızın
ferasetine bırakıyorum. Günü geldi-
ğinde de o feraseti göstereceklerine
inanıyorum.” ifadelerini kullandı.

Beylikdüzü Belediyesi Ekim ayı Meclis
Toplantısı’nın 1. Birleşim 1. Oturumu, Bele-
diye Başkanı Mehmet Murat Çalık başkanlı-
ğında Beylikdüzü Atatürk Kültür ve
Sanat Merkezi Trakya Salonu’nda
gerçekleşti. Eylül ayı içerisinde
gerçekleşen çalışmaları ka-
muoyu ile paylaşan Başkan
Çalık, konuşmasında Gür-
pınar Polis Karakolu’nun
Ekim ayı içerisinde yapımı-
nın tamamlanarak emniyet
teşkilatına teslim edileceği-
nin bilgisini verdi.

Beylikdüzü Belediyesi
Ekim ayı Meclis Toplantı-
sı’nın 1. Birleşim 1. Oturumu,
Beylikdüzü Atatürk Kültür ve
Sanat Merkezi Trakya Salonu’nda
gerçekleşti. Açılış konuşmasına önemli gün
ve haftaları kutlayarak başlayan Beylikdüzü
Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, söze
Eylül ayında şehit olan askerleri anarak baş-
ladı. Beylikdüzü Belediyesi’nin Eylül ayı içeri-
sinde gerçekleştirdiği projelere de değinen
Başkan Çalık, “Yaşam Bahçesi ile ilk günden
bu yana 105 ton mahsulü 23 bin 900 haneye
ulaştırdık. Her alanını özenle düşünerek yap-
tığımız Türkiye’nin en modern pazar alanı
olan  ‘Pazar İstanbul’u Beylikdüzü’ne kazan-
dırdık. Ayrıca, Beylikdüzü’nün dört bir yanını
parklarla donatma hedefini koymuştuk. Bu
kapsamda Yakuplu Mahallemizde yapımına
başladığımız parkı Eylül ayı içerisinde tamam-
ladık. Yakuplu ve Kavaklı da yapımına başla-

dığımız 5 parkı bu ay içerisinde tamamlayıp
çocukların kullanımına açacağız. Aynı şekilde
‘3 Köy 3 Meydan Projesi’ kapsamındaki çalış-

malarımızı da hızla yürütüyoruz. Bu ay
içerisinde Gürpınar Polis Kara-

kolu’nun yapımını tamamlayıp
emniyet teşkilatımıza teslim

edeceğiz. Mevcut karakolun
bulunduğu alanı da boşalta-
rak projemizi hayata geçi-
receğiz.” ifadelerini
kullandı.

4 Ekim Hayvanları Ko-
ruma Günü’nde gerçekle-

şen meclis toplantısında
Beylikdüzü Belediyesi olarak

5 bin 663 kişiye sokak hayvan-
larını koruma konusunda farkın-

dalık eğitimi verdiklerini vurgulayan
Başkan Çalık, “50 okulumuzda 3 bin 222

öğrenciyle sokak hayvanları konusunda bilin-
çlendirme etkinliği yaptık. İlçemizde 6 bin 700
sokak hayvanını tedavi ederek 2 bin 500’ünü
kısırlaştırdık ve 2 bin 346’sını da aşıladık. Bey-
likdüzü’nde çok güzel ve özel bir barınağa sa-
hibiz. 569 can dostumuzu da burada
sahiplendirdik. Aynı şekilde her gün ilçemizin
40 farklı noktasında bin 250 kilo mama ile can
dostlarımızı beslemeye devam ediyoruz.” şek-
linde konuştu. Meclis grup sözcülerinin de
gündem dışı söz alarak görüşlerini beyan ettiği
birleşimde, meclis gündem maddeleri meclisin
bilgisine sunulurken toplantının 2. birleşimi-
nin ise 8 Ekim Cuma günü saat 10.00’da yapıl-
ması kararlaştırıldı.

Çatalca’ya kazandırdığı vizyon pro-
jelerle birlikte, ilçenin doğası, tarımı ve
tarihine yönelik önemli projelerle de
dikkat çeken Başkan Mesut Üner, geç-
tiğimiz aylarda Çatalca’daki tarihi sur-
ların restorasyon çalışmalarının
başladığını açıklamıştı.

Her projesinde olduğu gibi, Çatal-
ca’daki tarihi surların restorasyonu ça-
lışmalarını sürekli yerinde denetleyen
aynı zamanda mesleği mimar olan Baş-
kan Mesut Üner, geçtiğimiz günlerde
surların restorasyonunda ytong kullanı-
lıyor iddialarına resmi belgelerle yanıt
vererek, restorasyon sürecinde ytong
kullanılmadığını resmi belgelerle ispat-
layarak, restorasyon süreci ile ilgili iftira
içeren iddiaları çürüttü. Çatalca’da sur-
ların restorasyon sürecinde, iddia edil-
diği gibi ytong kullanılmadığı, yonu taşı
kullanıldığı, restorasyon çalışmalarının
onaylı projesine uygun olarak devam
ettiği KÜLTÜR VE TURİZM BA-
KANLIĞI KÜLTÜR VARLIKLARI
VE MÜZELER GENEL MÜDÜR-
LÜĞÜ İstanbul 1 Numaralı Kültür
Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu
Müdürlüğü tarafından belirtilerek ge-
rekli bilgi, belge, fotoğraflar, fatura,
rapor ve yapı tespit tutanakları Çatalca
Belediye'sine ulaştı.

Kaleiçi mahallesi restorasyon süre-
ciyle ilgili açıklamalarda bulunan Baş-
kan Mesut Üner; ‘’Çatalca'mız Kaleiçi

Mahallemiz, 21 ada 1-2 parsel ve 25
ada 13 parselde bulunan Kaleiçi Surla-
rının restorasyon çalışmalarını büyük
bir gayretle yürüten Çatalca Belediye-
miz bin bir emek ve itina ile tarihi de-
ğerlerimize sahip çıkarak
Çatalca'mızın, ülkemizin tarihi ve kül-
türel varlıklarını yaşatıp geleceğe taşır-
ken lütfen gölge etmeyin başka ihsan
istemeyiz. BIRAKIN HİZMETLERİ
HALKIMIZLA BULUŞTURALIM,
İNSANLARIMIZI YANILTMA-
YIN, YALAN VE İFTİRANIN KİM-
SEYE FAYDASI OLMAZ. Gönül
birliği içinde, samimiyetle, hizmet aşkı
ile yola durmadan devam edeceğimiz-
den kimsenin şüphesi olmasın. Siz Kıy-
metli Çatalca Halkımızın bilgisine
önemle arz ederiz.’’ dedi.

BEYLİKDÜZÜ BELEDİYESİ
EKİM AYI MECLİSİ TOPLANDI

BAŞKAN VOLKAN YILMAZ: HİZMET
KONUSUNDA YARIŞAMAYIP KAMUOYUNDA
TARTIŞMA YARATIYORSUNUZ

Büyükçekmece Belediyesi’nin
34 yıllık logosu değişiyor!
Büyükçekmece Belediye Meclisi’nin Ekim ayı birinci oturumu Belediye Başkanı Dr. Hasan Akgün Başkanlığında gerçekleşti.
Gündem maddelerinin görüşülüp karara bağlandığı Meclis toplantısında belediyenin yeni logo tasarımı da Meclis’e sunuldu

B üyükçekmece Belediye
Meclisi’nin Ekim ayı birinci
oturumunda gündem önce-

sinde söz alan partilerin grup baş-
kan vekilleri gündemdeki konular
ve önemli gün ve haftalara ilişkin
partilerinin görüşlerini dile getirdi-
ler. Konuşmaların ardından gün-
demde yer alan maddeler
görüşülerek karara bağlandı.

Büyükçekmece Belediyesi’nin lo-
gosu değişiyor

Gündem maddelerinin karara
bağlanmasının ardından konuşan
Başkan Akgün, 1987’den beri lo-
gosu değişmeyen Büyükçekmece
Belediyesi’nin yeni logosu için tasa-
rım çalışmalarının sürdüğünü be-
lirtti. Büyükçekmece Belediyesi’nin
yeni logosu hakkında meclise bilgi
veren İletişim Uzmanı Ateş İlyas
Başsoy, 1 buçuk yıldır üzerinde çalı-
şılan yeni logoyu tasarlarken Bü-
yükçekmece’de bulunan Mimar
Sinan’ın kendi ismini verdiği tek
eseri olan Mimar Sinan Köprü-
sü’nün kullanıldığını ifade etti. 

‘’Üst geçit inşaatı başlayacak’’
Büyükçekmece’de yol geniş-

letme çalışmaları sebebiyle yıkılan
TÜYAP Üst Geçidi’nin yerine ya-
pılacak olan geçit hakkında meclisi
bilgilendiren Başkan Akgün şunları
söyledi: “Büyükçekmece sahiline
giriş Mimarsinan istikametinden
gelince yan yola giriyoruz. Sahil
giriş tek yön yapıldığı için onu biraz
daha zenginleştirmek için ikinci
yerden giriş verildi. Yan yol iki şerit
haline getiriliyor. Şu an çalışma

devam ediyor. Astsubay Ordu-
evi’nin önünde çok tehlikeli bir
yaya sirkülasyonu var. 2,5 metrelik
yaya geçidi oluşturuluyor. Bunun ile
birlikte yıktığımız eski üstgeçidin
yeri yan yol bittikten sonra belli ola-
cak. Çünkü şehir merkezi tarafında
ikinci bir yan yol yapılıyor. Bu iki
yan yolun tam oturmasından sonra
üst geçit inşaatı başlayacak. Ayrıca
Atirus altgeçidine yürüyen merdi-
ven veya engellilerin rahat erişim
sağlayacak düzenlemeler yapılacak.
Bu geçidi de modernize ediyoruz.”

Çatalca Belediye Meclisi Ekim Ayı 2021
Yılı Toplantısının 1. Birleşimi 04.10.2021 Pa-
zartesi günü saat 11.00’de Belediye Başkanı
Mesut Üner Başkanlığında Çatalca Beledi-
yesi Meclis Salonunda gerçekleşti.

Ekim 2021 Meclis Toplantısının Çatal-
ca’ya hayırlı olmasını temenni eden Başkan
Mesut Üner, gündem maddelerinin görüşül-
mesi için meclis toplantısını başlattı.

Başlayan meclis toplantısında, grup baş-
kanlarının özel gün ve haftalarla ilgili konuş-
malarının ardından, gündem maddelerine
geçildi.

GÜNDEM: 
1-)22.02.2018 tarih 30340 sayı ile Resmi

Gazetede yayımlanan Otopark Yönetmeliği
gereğince otopark ihtiyacı kısmen veya tama-
men parselinde karşılanamayan durumlarda

gerekli otopark ihtiyacının giderilmesi için
Ferhatpaşa Mahallesi 148 ada 2 parsel sayılı
yerdeki park alanının açık veya kapalı oto-
park olarak kullanılması ile ilgili İmar ve Şe-
hircilik Müdürlüğü'nün teklifi.

2-)İlçemiz, İnceğiz Mahallesi 948 Par-
selde yer alan Bahçeli Kargir Cami ve Müş-
temilat (İnceğiz Cami) tescilli eserin bay -
bayan tuvalet ve abdesthane yapılarının yeni-
den yapılabilmesi için katkı payı sağlanması
durumunda Belediye Başkanına yetki veril-
mesi ile ilgili Plan ve Proje Müdürlüğü'nün
teklifi.

3-)2022 Yılı Hazırlık Bütçesi ve İzleyen 2
yıl Bütçe Tahminleri ile 2022 Yılı Performans
Programı ile ilgili Mali Hizmetler Müdürlü-
ğü'nün teklifi.

4-)Belediyemiz 2022 Yılı Ücret Tarifeleri-

nin görüşülmesi ile ilgili Mali Hizmetler Mü-
dürlüğü'nün teklifi.

Gündem maddelerinin ilk iki maddesi oy
birliğiyle meclisten geçerken, diğer maddeler
oy birliğiyle plan ve bütçe komisyonuna ha-
vale edildi. Meclis gündemlerinin tamamlan-
ması sonrası, Ekim 2021 Çatalca Belediyesi
Meclis Toplantısı ikinci birleşiminin
08.10.2021 Cuma saat 11.00’de gerçekleşe-
ceği Başkan Mesut Üner tarafından açıkla-
narak, Çatalca Belediyesi Ekim 2021 Birinci
Birleşimi Meclis Toplantısı son buldu.

Çatalca Belediyesi Ekim 2021 Meclis Toplantısı
Birinci Birleşimini Gerçekleştirildi

BAŞKAN MESUT ÜNER’DEN
RESMİ BELGELİ YANIT
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ÇATALCA’DA
SEVİMLİ DOSTLAR

YALNIZ DEĞİL
Çatalca’da ilçeye kazandırdığı önemli projelerin yanı sıra özel gün ve haftalara verdiği
değerle dikkat çeken Başkan Mesut ÜNER, çalışma arkadaşlarına verdiği talimatla ‘’4
Ekim Hayvanları Koruma Günü’’ etkinliklerine eksiksiz olarak hazırlanılmasını sağladı. 

ESENYURT BELEDİYESİ’NDEN
HAYVAN HAKLARINI 
KORUYACAK ZABITA EKİBİ
Esenyurt Belediyesi, 4 Ekim

Hayvanları Koruma Günü’nde
aynı dünyayı paylaştığımız can
dostlarımızın yaşam hakları ko-
nusunda farkındalık etkinliği
düzenledi. Etkinliğe katılan Be-
lediye Başkanı Kemal Deniz
Bozkurt, bu anlamlı günde hay-
van haklarına yönelik çalışma
yürütecek olan özel zabıta eki-
binin çalışma startını verdi. 

Esenyurt Belediyesi, 4 Ekim
Hayvanları Koruma Günü kap-
samında can dostlarımızın
yaşam hakları konusunda far-
kındalık etkinliği düzenledi. Ve-
teriner İşleri Müdürlüğü
Modern Hayvan Bakımevi ve
Rehabilitasyon Merkezi'nde
gerçekleştirilen etkin-
liğe, Esenyurt Be-
lediye Başkanı
Kemal Deniz
Bozkurt,
Belediye
Başkan
Yardımcısı
Halis Şim-
şek, bele-
diye birim
müdürleri ve
yüzlerce
Esenyurtlu
çocuk katıldı.
Çevre duyarlılığı ve hay-
vanları koruma bilinci oluştur-
mak amacıyla gerçekleştirilen
etkinlikte, “HAYVANLAR,
HAYATIMIZIN BİR PARÇA-
SIDIR”, “TERK EDİLMEK
TÜM CANLILARA AYNI
ACIYI VERİR”, “SEN DE
DÜNYAMIZI PAYLAŞTIĞI-
MIZ SEVİMLİ DOSTLARI-
MIZI BESLEMEK İSTER
MİSİN?” yazılı pankartlar dik-
kat çekti. Esenyurtlu çocuklar
öğretmenleri ile birlikte ziyaret
ettikleri modern hayvan barına-
ğında müzik eşliğinde dans ede-
rek hem eğlendi hem de
barınağı gezerek farklı hayvan-

ları yakından görme fırsatı
buldu. 

Yeryüzünde bütün canlıların
yaşama hakkı olduğunu ve in-
sanların önemli görevlerinden
bir tanesinin de hayvan hakla-
rını korumak olduğunu vurgu-
layan Başkan Bozkurt, bu
anlamlı günde can dostlarımızın
haklarını korumak ve onları ya-
şatmak için farkındalık yaratan
önemli bir hizmetin açılışını
yaptı. Başkan Bozkurt, “Bu
dünya sadece insanlara ait bir
yer değil. Sadece insanların ya-
şadığı durumda da bu dengede
kalması mümkün değil. Dünya
üzerindeki bütün canlıların ya-
şama hakkı var. Bu güzellik de

ancak öyle ortaya çıkıyor,
dolayısıyla hayvan

haklarını koru-
mak, o dengeyi

sağlamak da
biz insanların
önemli gö-
revlerinden
bir tanesi.
Belediye ola-
rak tabi bunu

ancak bunu
icra edebiliriz.

Biz de arkadaşları-
mızla beraber göreve

geldiğimizden beri hayvan-
ların yaşamış olduğu beslenme,
barınma ve şiddet sorunlarına
dair birçok çalışma yapıldı.
Hayvanların sahiplendirilmesi
için ve diğer sağlık sorunlarının
giderilmesi için çalışmalar ya-
pıldı. Bunun daha yerinden in-
celenmesi ve daha nitelikli hale
getirilmesi için de arkadaşları-
mız bir zabıta birimi oluşturdu.
Bu, sadece hayvan hakları ve
hayvanlar ile ilgili çalışma yapa-
cak bir zabıta olacak. Hukuk
çerçevesinde haklarının korun-
ması sağlanacak. Onların daha
sağlıklı, huzurlu olması için ça-
lışma yürütecekler” dedi.

“Kadına şiddete karşı bir
fırça da sen at” sergisi
Büyükçekmece’de açıldı

“Kadına şiddete karşı bir
fırça da sen at” sergisi
Büyükçekmece’de açıldı

“Kadına şiddete karşı bir
fırça da sen at” sergisi
Büyükçekmece’de açıldı

“Kadına şiddete karşı bir
fırça da sen at” sergisi
Büyükçekmece’de açıldı

“Kadına şiddete karşı bir
fırça da sen at” sergisi
Büyükçekmece’de açıldı

“Kadına şiddete karşı bir
fırça da sen at” sergisi
Büyükçekmece’de açıldı

“Kadına şiddete karşı bir
fırça da sen at” sergisi
Büyükçekmece’de açıldı

“Kadına şiddete karşı bir
fırça da sen at” sergisi
Büyükçekmece’de açıldı

Ahmet Şahit’in Kadife 
Üzerine Yağlı Boya Resim Sergisi

sanatseverlerle buluştu

Ressam Ahmet Şahit’in Kadife Üzerine Yağlı
Boya Resim Sergisi’nin açılışı Büyükçekmece Be-
lediyesi Dumlupınar Salonu’nda gerçekleştirildi.

Ahmet Şahit’in, Oğlu Ferit Şahit anısına ger-
çekleştirdiği ‘’Siyah’’ isimli yağlı boya sergisi sa-
natseverlerle buluştu. Sergiyi ziyaret eden
sanatseverler ince işçilikle boyanmış eserlere
büyük ilgi gösterdi. 

Atölyesinde ve Bü-
yükçekmece Belediye-
si’nde çok sayıda
öğrenci yetiştiren
Ahmet Şahit, sanata ve
sanatçıya verdiği de-
ğerden dolayı Büyük-
çekmece Belediye
Başkanı Dr. Hasan Ak-
gün’e teşekkür eder-
ken 20 Eylül Pazartesi
günü açılışı gerçekleşen Ahmet Şahit’in ‘’Siyah’’
isimli yağlı boya sergisini ziyaret etmek isteyen-
ler için sergi 26 Eylül’e kadar Büyükçekmece Be-
lediyesi Dumlupınar Salonu’nda devam edecek.

Sergiyi ziyaret edenlerden Büyükçekmece be-
lediye Başkanı Dr. Hasan Akgün ve SMMM. Recep
Erol’da Sergilenen birbirinden değerli eserleri,
herkesin ziyaret etmesi tavsiyesinde bulundular.

‘’4 Ekim Hayvanları Koruma Günü’’ etkinlikleri
kapsamında, Çatalca Belediyesi Sağlık İşleri Müdürlüğü
ekipleri günler öncesinden çalışmalara başladı. Etkinlik
programı için günler öncesinden hazırlanan plan ve
programlar ilçe genelinde yapılan etkinliklerle eksiksiz
tamamlandı.

HAYVAN SEVGİSİNE DİKKAT ÇEKMEK İÇİN ÖZEL
BOYAMA KİTABI HAZIRLANDI

Başkan Mesut ÜNER’in talimatlarıyla Çatalca Bele-
diyesi Sağlık İşleri Müdürlüğü, Çatalca’daki yarınların
teminatı çocukların var olan hayvan sevgisini yükselt-
mek için, içerisinde Başkan Mesut ÜNER’in mesajının
bulunduğu özel olarak hazırlatılan boyama kitabı ha-
zırlandı. Özel olarak hazırlanan boyama kitabının ön
sözünde Başkan Mesut ÜNER şu sözleri kaleme aldı;
‘’SEVİMLİ DOSTLARIMIZ ÇATALCA’MIZDA ASLA YALNIZ
YÜRÜMEYECEK. Sevimli dostlarımızı ve doğayı sev-
mek insanoğlu için çok önemli bir erdemdir. Sevimli
dostlarımız ve doğa bizlere yaşadığımız dünyada en
önemli emanetlerdendir.  Sevgili çocuklar, hayvan ve
doğa sevgisi o kadar önemlidir ki, ruhunda hayvan ve
doğa sevgisi olmayan çevrelerden her zaman uzak
durmanızı sizlere tavsiye ederim. Zira hayvanlara ve
doğaya karşı acımasız olan kişi, asla iyi bir insan ola-
maz. Bu duygu ve düşüncelerden hareketle, İstan-
bul’un en büyük yüz ölçümlü ilçesi Çatalca’mızda zorlu
yaşam şartlarında sevimli dostlarımızın yalnız yürü-
mesine asla izin vermedik, izin vermeyeceğiz de. Özel-
likle zorlu pandemi şartları ve tam kapanma
dönemlerinde olmak üzere, her zaman ilçemiz sınırları
içinde bulunan sevimli dostlarımızı sağlık, barınma ve
beslenme ihtiyaçlarında hiç yalnız bırakmadık. Yarın-
larda da bu anlamda asla yalnız bırakmayacağız. Ya-
rınlarımızın teminatı sevgili çocuklar, hayatınız
boyunca yüreğinizden doğa ve hayvan sevgisini de
eksik etmeyin. Sizlere bu önemli farkındalığı hatırlat-
mak için, ‘’4 EKİM HAYVANLARI KORUMA GÜNÜ’’ et-
kinlikleri kapsamında boyama kitabımızı hazırladık ve
sizlerin beğenisine sunduk. Umuyoruz ki boyama kita-
bımızla sizler keyifli anlar yaşarken, yüreğinizdeki var

olan hayvan sevgisini daha da artmasına vesile oluruz.
Bu duygu ve düşüncelerle yarınlarımızın teminatı siz
kıymetli çocuklarımızı ve ailelerinizi hürmet ve mu-
habbetle selamlıyor, ‘’4 EKİM HAYVANLARI KORUMA
GÜNÜ’’ tüm Çatalca’mıza hayırlara vesile olması
umudu ve dileğiyle kutlu olmasını temenni ediyorum.’’

KEDİ MAMASI, KÖPEK MAMASI ve BOYAMA Kİ-
TABI DAĞITIMI SAĞLANDI

Çatalca’daki tüm okullardaki anasınıfı ve ilkokul
birinci sınıf öğrencilerine, sevimli dostlara öğrenciler
tarafından dağıtılmak üzere kedi maması ve köpek
maması dağıtımı sağlandı. Aynı zamanda öğrencilere
özel olarak hazırlanan boyama kitapları dağıtımı da
sağlandı.

HAYVAN SEVGİSİ KONULU SEMİNER 
DÜZENLENDİ

Ferhatpaşa İlkokulundaki öğrencilere Çatalca Bele-
diyesi Sağlık İşleri Müdürlüğünde görevli Veteriner
Seçil AKBULUT tarafından hayvan sevgisi üzerine
sunum yapıldı. Sunumu öğrencilerin keyifli takip ettiği
dikkat çekti. Sunum sonrası öğretmen ve öğrenciler bu
kıymetli sunum için Başkan Mesut ÜNER riyasetinde

tüm Çatalca Belediyesi Sağlık İşleri Müdürlüğüne te-
şekkürlerini ilettiler. 

Gün boyunca gerçekleşen etkinlikler sonrası açık-
lamalarda bulunan Başkan Mesut ÜNER; ‘’ÇATAL-
CA’MIZDA SEVİMLİ DOSTLARIMIZ ASLA YALNIZ
YÜRÜMEYECEK. ‘’4 Ekim Hayvanları Koruma Günü’’
etkinlikleri çerçevesinde yarınlarımızın teminatı ço-
cuklarımızda var olan hayvan sevgisini yükseltmek
için yoğun programlar hazırladık. Çatalca’mızdaki
2500’e yakın Ana Sınıfı ve İlk Okul Birinci Sınıf tüm
öğrencilerimize Çatalca Belediyemiz Sağlık İşleri Mü-
dürlüğümüzdeki ekip arkadaşlarımız tarafından hay-
van sevgisini yükseltmek için sevimli dostlarımıza
dağıtılmak üzere Kedi Maması, Köpek Maması ve Öğ-
rencilerimize Özel Hazırlatılan Boyama Kitabı dağıtımı
sağladık. Ayrıca Ferhatpaşa İlkokulumuzda Çatalca Be-
lediyemiz Sağlık İşleri Müdürlüğü Veteriner Hekimimiz
Seçil Akbulut tarafından hayvan sevgisi üzerine sunum
gerçekleştirildi. Yarınlarımızın teminatı çocuklarımızın
hayvan sevgisini yükseltmek için çalışmalarımıza ara-
lıksız devam edeceğiz. Sevimli dostlarımız Çatal-
ca’mızda asla yalnız yürümeyecek.’’ dedi.

‘KadınaŞiddete Karşı Bir Fırça Da Sen At’ temalı kitap ve
resim sergisinin açılışı Büyükçekmece Belediye Başkanı Dr.
Hasan Akgün ve Gelibolu Belediye Başkanı M. Mustafa Öza-
car’ın katılımıyla gerçekleşti.

Büyükçekmece Belediyesi Dumlupınar Salonu’nda düzenle-
nen etkinlikte öldürülen 3600 kadının portrelerinden oluşan Şük-
ran Üst’ün ‘’Yüzleşme’’ adlı sergisinin de bulunduğu eserler
gelen ziyaretçiler tarafından büyük ilgi gördü.

‘Kadına Şiddete Karşı Bir Fırça Da Sen At’ temalı sergide
açılış konuşması yapan Belediye Başkanı Dr. Hasan Akgün şid-
detin azalması için önce bireylerin ekonomik güçlerinin yeteri se-
viyede olması gerektiğini vurguladı. Başkan Akgün
konuşmasında şunları söyledi: “Burada bulunan başta kadınları-
mız, hanımefendilerimiz olmak üzere İstanbul’un çeşitli yerlerin-
den kalkıp gelen bütün arkadaşlarıma hem teşekkür ediyorum
hem de hoş geldiniz diyorum. Biz Türkiye çapında baskı altında
belediyeleriz. Benden daha fazla baskı altında kalan ve 20 yıldan
beri bu ambargoyu yaşayan başka belediye yok. Yılmadık, müca-
delemize Büyükçekmece ailemizle devam ettik. Hizmetlerimize
devam ettik. Bu hizmetlerin içerisinde en önemlisi kadınları ilgi-
lendiren hizmetler. Günün birinde bir kadın tuttu yakamdan
‘’Hasan Akgün sen ne yaptın biliyor musun’’ dedi. Ablacığım ne
yaptım dedim. ‘’Sen bizi inimizden çıkardın. İnsan yerine koy-
dun’’ dedi. Yaklaşık 20
bin kadınımız Büyük-
çekmece Halk Akade-
misi’nin öğrencisi.
Mutfak masrafların-
dan sıkıntısı olan ka-
dıncağız üretmiş
olduğu el sanatlarını
satarak ailesine destek
oluyor. Kadına şiddet
ile ilgili o kadar güzel
yaldızlı sözler var ki
hepsi boş. Dünyada ve

ülkemizde şiddetin azalması için iki tane iş yapacağız. İlk olarak
inanacağız. İnanmadan olmaz. Bir işi yapacağınıza inanacaksınız.
İnanacaksınız, kararlı olacaksınız ve uygulayacaksınız. Kadının ve
erkeğin eğitimi ile dünyadaki kadına, erkeğe, çocuğa, sokaktaki
hayvana şiddet yok olmaz. Azalması için en önemli unsurlardan
biri kadının ekonomik özgürlüğü. Ailenin ekonomik özgürlüğü
olmadıkça, bireylerin ekonomik güçleri yeteri seviyeye yükselme-
diği müddetçe kadına, erkeğe, çocuğa şiddet devam edecektir. “

Kadın ve Güç Derneği Başkanı Fatma Duman sergisinin
açılış konuşmasında şiddete karşı ses oluşturmak istediğini ifade
ederek şu şekilde konuştu: ‘’Kadına karşı bir fırça da sen at ka-
dına karşı şiddete farkındalık yaratmak, ses oluşturmak için bir-
likte toplandığımız bu güzel, anlamlı güne hepiniz hoş geldiniz.
Öncelikle böyle güzel bir etkinlikte bize desteklerini veren Bele-
diye Başkanımız Dr. Hasan Akgün’e, bu organizasyonu beraber
yaptığımız Meclis Üyesi Gülderen Başkan’a teşekkür ediyorum.
Şiddete karşı bir fırça da sen at temalı programımızın cümlesi o
kadar çok şey ifade ediyor ki, hepimiz biliyoruz dünyada özellikle
Türkiye’de kadına şiddet her anlamda fiziksel, psikolojik baskı gi-
derek artmakta. Kadın cinayetleri son zamanlarda vahim du-
ruma geldi. Dünyada ve Türkiye kadın şiddetlerinde 26’ıncı
sırada. Çözüm için maalesef çok eksikliğimiz var. Kadınları gül-
dürelim. Kadın gülerse dünya güler.’’

Kadına şiddete
karşı farkındalık yarat-
mak ve ses oluşturmak
için düzenlenen ‘Ka-
dına Şiddete Karşı Bir
Fırça Da Sen At’ te-
malı sergi ziyaret
etmek isteyenler için
Büyükçekmece Beledi-
yesi Dumlupınar Salo-
nu’nda 2-8 Ekim
tarihlerinde ziyarete
açık.
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